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PROIECT

H O  T Â R Â R E  A nr._____
din data d e __septembrie 2021

-privind aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Fagaras din
data de 31 AUGUST 2021 (ordinară, ora 10:00)

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI FAGARAS,

Ţinând cont de procesul-verbal al şedinţei ordinare din data de 31 august 2021, ora 10:00 
a Consiliului Local al Municipiului Fagaras,

Conform prevederilor art. 27, art 28, art 30 alin 15 din Regulamentul de organizare şi 
funcţionare a Consiliului Local al Municipiului Fagaras , aprobat prin Hotărârea nr. 235/2019 a 
Consiliului Local al Municipiului Fagaras,

în temeiul prevederilor art. 129 alin. (1), art. 138 alin. (13), art. 139 alin. (1) şi art. 196 alin. 
(1) lit. a) din din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare,

H O T Ă R Ă Ş T E :

Art. 1. Se aprobă conţinutul procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al 
Municipiului Fagaras din data de 31 AUGUST 2021, ora 10:00 (ordinară), conform anexei 
avand 36 file, care face parte integrantă din prezenta hotărâre.

Art. 2. Prezenta hotărâre se duce la îndeplinire şi se comunică celor interesaţi de către 
Primarul Municipiului Fagaras , prin Compartimentul Juridic ( CL).

INIŢIATOR, 
PRIMAR,

GHEORGHE SUCACIU

VIZAT pentru legcăitcîţe,'
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Hotărârea s-a adoptat c u ..... voturi pentru, împotriva... . abţineri
Consilieri in fu n cţie -__
Consilieri prezenţi - ........

Prezenta hotărâre se comunică:

- lex. Dosar şedinţă
- lex. Colecţie
- lex. Prefectură
- lex. Primar
- lex. Secretar
- lex. Afişare
- îex pentru site secţiunea Monitorul Oficial Local si procese verbale şedinţe CL

Cod: F-17
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ROMANIA
JU D EŢU L BRAŞOV

Strada Republicii, Nr. 3, 505200, Tel: 0040 268 211 313, Fax: 0040 268 213 020 
Web: www.primaria-fagaras.ro, Email: secretariat@primaria-fagaras.ro

PROCES-VERBAL

încheiat azi, 31 AUGUST 2021, in şedinţa ORDINARA a Consiliului Local Fagaras, 
şedinţa convocata in conformitate cu prevederile art. 133, alin.i si 2, lit.a.) si art.134, alin.i, 
lit.a.), alin.2, 5 si 7 din O.U.G.nr.57/2019 privind Codul administrativ.

Din partea presei-mass-media locala.

Şedinţa a avut loc in sala de şedinţe a Primăriei Fagaras, incepand cu orele 10:00.

Domnul preşedinte de şedinţa- dl.Klein Johannes (inlocuitorul dl.Gavrila Dan 
Dionisie ales preşedinte de şedinţa pentru luna august 2021, care absentează motivat): 
anunţa ca şedinţa este legal constituita, fiind prezenţi 14 consilieri si 2 absenţi: dl.Clont 
Valentin si dl. Gavrila Dan ( absent motivat), din 14 consilieri prezenţi si 16 consilieri in 
funcţie.

Din partea primăriei participa: dl.primar- Sucaciu Gheorghe si d-na secretar 
general - Laura Elena Giunca, dl.Dan Ludu-dir.Dir.Buget-Finante si dl.lucian Mija-consilier 
Cabinet primar.

Domnul preşedinte: Prezintă si supune spre aprobare ordinea de zi, după 
cum urmeaza:

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului 
Local al Municipiului Fagaras din data de 29 IULIE 2021 (ORDINARA).

2. Proiect de hotărâre privind reorganizarea aparatului de specialitate al Primarului 
Municipiului Făgăraş.

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor întocmite pe cele două 
secţiuni pentru trimestrul II 2021 la data de 30.06.2021.

4. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului Municipiului Făgăraş pe anul 
2021.

5. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea Serviciului Public pentru Administrarea şi 
Exploatarea Pieţei Agroalimentare, a Bazarelor, Târgurilor şi Oboarelor, a Grupurilor
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Sanitare Publice în Municipiul Făgăraş, aprobarea Studiului de oportunitate, aprobarea 
Caietului de sarcini şi a Regulamentului Serviciului Public pentru Administrarea Pieţelor 
Agroalimentare, a Bazarelor, Târgurilor şi Oboarelor, a Grupurilor Sanitare Publice în 
Municipiul Făgăraş precum şi a formei de gestiune.

6.Proiect de hotărâre privind delegarea prin concesiune a gestiunii serviciului public 
de salubrizare pentru activităţile de măturat, spălat, stropire, curăţat/răzuit rigole şi 
întreţinere a căilor publice, curăţarea şi transportul zăpezii de pe căile publice şi menţinerea 
în funcţiune a acestora pe timp de polei sau de îngheţ în Municipiul Făgăraş către S.C. 
SALCO SERV S.A.Făgăraş prin atribuire directă.

7. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea anexei nr.i la 
HCL.nr.114/26.04.2021 privind CALENDARUL MANIFESTĂRILOR CULTURAL- 
EDUCATIVE, SPORTIVE ŞI ARTISTICE de interes municipal, care se vor desfăşura pe 
parcursul anului 2021 în Municipiul Făgăraş şi evidenţierea fondurilor necesare în bugetul 
local al anului 2021. ( nr.înreg.47.625/11.08.2021).

8. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea anexei nr.i la 
HCL.nr.114/26.04.2021 privind CALENDARUL MANIFESTĂRILOR CULTURAL- 
EDUCATIVE, SPORTIVE ŞI ARTISTICE de interes municipal, care se vor desfăşura pe 
parcursul anului 2021 în Municipiul Făgăraş şi evidenţierea fondurilor necesare în bugetul 
local al anului 2021. ( nr.înreg.48.886/23.08.2021).

9. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Anexei nr.i la 
HCL.nr.37/2020 privind modificarea şi completarea HCL nr.106/2019 privind 
implementarea procesului de bugetare participativă la nivelul Municipiului Făgăraş pentru 
anul 2020.

10. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare Integrată 
a Făgăraşului, a Centrului de zi pentru copii pentru deprinderi de viaţă independentă.

11. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. 13 
Decembrie, bl. 21, ap. 12, în baza Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 
61/1990.

12. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. 13 
Decembrie, bl. 22, ap. 6, în baza Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 
61/1990.

13. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. T. 
Vladimirescu, bl. 13, sc. C, ap. 19, în baza Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege 
nr. 61/1990.

14. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. Inocenţiu 
Micu Klein, nr. 34, ap. 2, în baza Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 
61/1990.
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15-Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. Gării, bl.iA, 
ap.3, în baza Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 61/1990.

16. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. Mecanicilor, 
bl.11, ap. 13, în baza Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 61/1990.

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin negociere directă a imobilelor 
terenuri - intravilan, proprietatea Municipiului Făgăraş - domeniu privat, situate în Făgăraş, 
str. Negoiu, nr. 147, edificate cu 2 construcţii proprietatea S.C. ABIVAL SOLUTIONS S.R.L., 
înscrise în CF nr. 106905 Făgăraş în suprafaţă de 339 mp şi CF nr. 106904 Făgăraş în 
suprafaţă de 14 mp, în vederea rezolvării situaţiei juridice, imobile ce reprezintă terenuri 
situate sub construcţiile amintite (construcţii industriale şi anexe) - proprietate privată 
persoană juridică.

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin negociere directă a imobilului 
teren - intravilan, proprietatea Municipiului Făgăraş - domeniu privat, situate în Făgăraş, str. 
Negoiu, nr. 149, edificat cu 1 construcţie proprietatea S.C. ROLICOM S.R.L., înscris în CF nr. 
106798 Făgăraş în suprafaţă de 636 mp, în vederea rezolvării situaţiei juridice, imobile ce 
reprezintă terenuri situate sub construcţiile amintite (construcţii industriale şi edilitare) - 
proprietate privată persoană juridică.

19. Proiect de hotărâre privind insusirea Raportului de evaluare nr. 104/2021 pentru 
imobilul apartament două camere şi dependinţe, situat în Făgăraş, str. T. Vladimirescu, bl. 8, 
sc. B, ap. 3, înscris în CF 101699-C1-U30 Făgăraş, proprietatea Statului Român, aprobat la 
vânzare.

20. Proiect de hotărâre privind insusirea Raportului de evaluare nr. 105/2021 pentru 
imobilul apartament două camere şi dependinţe, situat în Făgăraş, str. Negoiu, bl. 3A, sc. B, 
ap.i, înscris în CF 101095-C1-U19 Făgăraş, proprietatea Statului Român, aprobat la vânzare.

21. Proiect de hotărâre privind insusirea Raportului de evaluare nr. 106/2021 pentru 
imobilul apartament două camere şi dependinţe, situat în Făgăraş, str. Plopului, bl. 6A, sc. A, 
ap. 14, înscris în CF 101594-C1-U17 Făgăraş, proprietatea Statului Român, aprobat la 
vânzare.

22. Proiect de hotărâre privind insusirea Raportului de evaluare nr. 107/2021 pentru 
imobilul apartament o cameră şi dependinţe, situat în Făgăraş, str. 13 Decembrie, bl. 12G, 
ap. 77, înscris în CF 101335-C1-U64 Făgăraş, proprietatea Statului Român, aprobat la 
vânzare.

23. Proiect de hotărâre privind radierea dreptului de folosinţă gratuită asupra 
terenului în suprafaţă de 3.870 mp - CF nr. 105158 Făgăraş, înscris în favoarea Direcţiei 
Judeţene Braşov pentru Protecţia Drepturilor Copilului şi rectificarea prin radiere a 
înscrisurilor de carte funciară de la Ci din CF nr. 105158 Făgăraş privitoare la folosinţa 
gratuită.

24. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al 
Municipiului Făgăraş a imobilului teren - intravilan, situat în Făgăraş, str. Negoiu, nr. 2, 
înscris în CF nr. 100921 Făgăraş, nr. top 1249/2,1250/1/2,1251/1/2, în suprafaţă de 224 mp,
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edificat cu construcţie "spaţiu comercial" cu SC=224 mp -  proprietate privată persoană 
juridică.

25.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de primă înscriere în Cartea 
Funciară a drumului de exploatare cu nr. De 694/4, aparţinând domeniului privat şi atestarea 
apartenenţei la domeniul public al Municipiului Făgăraş.

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unui spaţiu cu destinaţie Cabinet 
medical medicină de familie, situat în Făgăraş, str.Negoiu, B1.6, Ap.i, identic cu cel înscris în 
CF.nr.103167-C1.-U23 Făgăraş, cu nr.top.2856/1/1/27/1, cad.741.

27. Proiect de hotărâre privind exercitarea/neexercitarea dreptului de preemţiune 
pentru cumpărarea imobilului construcţie şi teren-monument istoric, situat în Făgăraş, 
str.Mihai Viteazu, nr.2.

28. Proiect de hotărâre privind prelungirea pe termen de 1 an a contractelor de 
închiriere pentru locuinţele construite din fondurile Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, 
situate în Municipiul Făgăraş, str.Câmpului, blocurile A,B,C,D,E,F,G,H,I,J.

29. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere pentru 
locuinţele din fondul locativ al Municipiului Făgăraş.

30. Proiect de hotărâre privind promovarea elevilor care au obţinut rezultate 
deosebite la învăţătură în anul şcolar 2020-2021, prin afişarea numelor acestora, pe o 
perioadă de 14 zile la avizierul aflat în Piaţa Republicii, precum şi pe site-ul oficial al 
Primăriei Municipiului Făgăraş, proiect denumit „Natura ne aseamănă, educaţia ne 
deosebeşte”.

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la cursuri de pregătire 
profesională pentru aleşii locali ai Municipiului Făgăraş.

32. Proiect de hotărâre privind alegerea unui consilier ca preşedinte de şedinţa ( 
SEPTEMBRIE 2021).

33. Informare nr.47.492, 47.493, 47.494/10.08.2021 privind declararea vacantă a 
locurilor de consilier local aferent formaţiunii politice P.N.L., ca urmare a pierderii calităţii 
de membru a d-nei CENŢIU MAGDALENA FLORINA, d-lui CERGHIZAN MARIUS IOAN şi 
d-lui LASCU IULIAN, conform menţiunilor din Ordinul Prefectului Judeţului Braşov 
nr.729/09.08.2021, nr.730/09.08.2021 şi 731/09.08.2021.

34.Informare din partea Camerei de Conturi Braşov, înregistrată la Primăria Făgăraş 
sub nr.48.413/18.08.2021 privind Decizia nr.16/09.08.2021, cuprinzând măsurile pe care 
ordonatorul principal de credite trebuie să le ia pentru înlăturarea deficienţelor constatate de 
Camera de Conturi Braşov, în vederea urmăririi punerii în execuţie a acesteia. ( Municipiul 
Făgăraş).
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35* Informare din partea Camerei de Conturi Braşov, înregistrată la Primăria Făgăraş 
sub nr.41.573/17.06.2021 privind Decizia nr.9/10.06.2021, cuprinzând măsurile pe care 
ordonatorul terţiar de credite trebuie să le ia pentru înlăturarea deficienţelor constatate de 
Camera de Conturi Braşov, în vederea urmăririi punerii în execuţie a acesteia. ( Spitalul 
Municipal „ Dr.Aurel Tulbure” Făgăraş).

36. Informare din partea Şcolii Postliceale Sanitare „Ecaterina Teodoroiu” Făgăraş, 
înregistrată la Primăria Făgăraş sub nr.46.146/29.07.2021.

Domnul preşedinte:”La punctul „Suplimentare”avem următorul proiect de 
hotarare:

1. Proiect de hotărâre privind delegarea prin concesiune a gestiunii serviciului public 
pentru administrarea şi exploatarea pieţei agroalimentare, a bazarelor, târgurilor şi 
oboarelor, a grupurilor sanitare publice în Municipiul Făgăraş, către S.C.Pieţe, Târguri şi 
Oboare S.R.L. Făgăraş, prin atribuire directă.

Domnul Ludu Cristian: ”Dl.presedinte, v-as ruga respectuos, datorita faptului ca 
sunt multe puncte pe ordinea de zi si s-ar putea sa nu ajung pana la toate, propun sa se 
modifice ordinea de zi, in sensul ca punctul 31 de pe ordinea de zi in care eu sunt iniţiatorul, 
sa-1 dezbatem la inceputul şedinţei, adica sa devină punctul 1 al ordinii de zi.”

Doam na Polm olea:”Avand in vedere raportul primit astazi de la dl.primar si fiind 
foarte stufos, nu avem timp sa-1 urmărim cu implicaţii si asupra organigramei primăriei si 
asupra bugetului, cu luări de masuri, din cate am răsfoit acum. Propun amanarea lor de pe 
ordinea de zi pentru o şedinţa viitoare, referindu-ma la punctele 2 si 4 de pe ordinea de zi. 
Proiectul de hotarare privind rectificarea bugetului este mult mai stufos decât tot ce am 
primit noi la comisii pentru a-1 studia si cred ca o parte din reglementările care trebuie 
studiate si revizuite conform deciziei Curţii de Conturi Braşov, trebuia sa se regaseasca aici si 
trebuie studiate bine.”

Domnul primar:”Eu as vrea sa susţin ordinea de zi pentru ca iniţiator si dispoziţia 
data pentru ordinea de zi, este a primarului. La prima solicitarea dl.Ludu C. de a aduce 
proiectul dansului, pe cel care l-a initiat dânsul de la punctul 31 al ordinii de zi, primul pe 
ordinea de zi, datorita faptului ca s-ar putea sa nu ajunga sa stea la şedinţa pana la discutarea 
punctului 31, mi se pare puerila, adica dl.Ludu C are un proiect prin care solicita 30.000 lei 
pentru plata cursurilor consilierilor locali, cursuri de specializare. Avem si o oferta adusa de 
dvs.,dl.Ludu C, in aceasta dimineaţa, prin care ati găsit o firma care face aceste cursuri, iar 
insumat fiecare curs, tariful de curs si tariful de cazare este de 770 lei (tarif de curs) si 1600 
lei ( 7 nopţi de cazare), mi se pare ca dvs.personal, incercati sa va rezolvaţi anumite probleme 
si in consiliul local. Eu, dl.Ludu C, o sa va trimit acum un link de la ANFP unde dvs.puteti 
accesa gratuit aceste cursuri ( si acum este afişat acel link pe videoproiector), veţi vedea ca 
aveţi posibilitatea aceasta. Si nu mai trebuie sa avem ordinea de zi acel proiect de hotarare 
initiat de dvs. prin care dvs.solicitaţi bani pentru cursuri pentru consilieri locali.Cred ca 
suntem si unici in tara in care un consilier local face o iniţiativa prin care cere bani sa mearga 
la cursuri si la cazare. întrebarea mea care este retorica este: ce cursuri alegeţi? Cele de 
achiziţii, de patrimoniu, de administraţie publica? Eu va spun ca trebuie sa faceţi facultatea 
de administraţie publica daca vreţi sa fiţi cursat si sa stiti administraţie publica. Din punctul 
meu de vedere este un proiect strict personal pentru dvs.si nu cred ca se pune problema de 
asa ceva. La solicitarea de a fi mutat de pe ordinea de zi, eu cred ca trebuie scos de pe ordinea 
de zi pentru ca nu este corect ca dvs.sa va solicitaţi si sa va votati bani pentru cursuri pentru 
dvs.
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La solicitarea doamnei Polmolea, consilier local PSD de a scoate de pe ordinea de zi 
nişte proiecte iniţiate de către primar si anume, de modificare a organigramei in urma unei 
modificări intre compartimente si in urma discuţiei cu Curtea de Conturi Braşov pentru 
anumite birouri si compartimente din cadrul Serviciului de taxe si impozite si infiintarea unui 
post de administrator public ( dar o sa ajungem la punctul respectiv si o sa va explic despre ce 
este vorba), apoi, de a retrage de pe ordinea de zi rectificarea bugetului, nu se poate pentru ca 
noi avem plaţi de făcut. Am primit bani de la AFM si trebuie sa plătim constructorul pentru 
ce a lucrat la inchiderea gropii de gunoi. Am făcut economii sa punem bani pentru a plaţi 
societăţile de salubritate de a presta in continuare serviciul. Adică sunt nişte plaţi de făcut si 
nu are nicio legătură raportul Curţii de Conturi Braşov cu rectificarea de buget si cu 
modificarea organigramei. Este o găselniţă in momentul de fata de a amana anumite 
subiecte si proiecte pentru ca in spatele lor se fac diferite jocuri politice si diferite discuţii 
politice intre anumite partide.. Si as vrea ca lucrurile acestea sa nu se mai intample si noi sa 
construim impreuna, executivul cu legislativul, de a avea o dezbatere coerenta in Municipiul 
Fagaras. Eu solicit ca aceste lucruri sa nu se intample pentru ca ne-am făcut de ruşine de 
foarte multe ori si la nivel local si la nivel naţional prin aceste lovituri intre legislativ si 
executiv. Eu cred ca ar trebui sa construim impreuna, sa va explic proiectele, vi le-am explicat 
si in comisiile consiliului local si sa mergem mai departe.”

Domnul preşedinte, as avea rugămintea, inainte sa incepem şedinţa, avem o solicitare 
a dl.Drumea de a cumpără turnul de apa din Parcul „Regina Maria”. Am spus ca inainte sa 
facem demersurile, as vrea sa supunem dezbaterii publice acest proiect. L-am invitat pe 
dl.Drumea in consiliul local sa ne explice ce vrea sa faca, pentru a avea o dezbatere publica 
inainte sa punem pe ordinea de zi anumite proiecte. Ca sa nu-1 ţinem pe dl.Drumea pana la 
sfârşitul acestei şedinţe, dl.presedinte, as avea rugămintea sa-i daţi voie sa ne prezinte ce 
doreşte sa faca.”

Domnul Ludu C:”Dl.primar este intr-o grava eroare. Va dau citire cererii mele in 
care scrie ca revine in sarcina compartimentului de specialitate din cadrul primăriei sa 
gaseasca cea mai buna oferta de cursuri de perfecţionare. Pentru a veni in sprijinul 
compartimentului de specialitate si a nu intra sub incidenţa conflictului de intere sau acuzaţii 
de incmpatibilitate, am menţionat si 4 linkuri de unde sa alegeţi. Pentru ducerea la 
indeplinire a prezentei hotarari, distribuirea cererilor de participare la cursuri, alegerea 
firmelor de pregătire si formare care asigura un preţ, cat mai bun, vor fi aduse la indeplinire 
de către aparatul si departamentul de specialitate aflate in subordinea Primăriei Fagaras. 
După ce am selectat cea mai buna oferta de cursuri, acestea vor fi comunicate următorilor 
consilieri locali. Si am enumerat pe cei care si-au exprimat dorinţa. Doritorii vor completa 
cererea pe care le-o veţi aproba si trimite personal, iar după ce s-a terminat şedinţa de 
comisii, ca reamintesc, dl.primar, ca dvs.ati sugerat sa vin cu o suma. Am spus ca suntem 
pregătiţi sa fim scoliti si aici, online si gratuit cum spuneţi dvs. Deci, nu este o declaraţie 
politica, ci este un fapt.”

Domnul Cupu:”Fata de materialele pe care le-am avut in comisiile consiliului local 
unde s-a dat un aviz la acel moment pe anumite puncte de pe ordinea de zi, sunt completări 
de esenţa. Ca atare, eu vin si susţin ceea ce colega Polmolea a susţinut de a scoate de pe 
ordinea de zi cele doua proiecte de hotarare ( pct 2 si 4 de pe ordinea de zi). Primăria are 
posibilitatea sa convoace o alta şedinţa de indata, nu suntem impotriva lor, dar suntem in 
imposibilitatea de a celera anumite materiale. Eu consider ca acele explicaţii care trebuie 
date, pe materialele de astazi nu pe cele avute in comisiile consiliului local si sunstin si 
spropun scoaterea de pe ordinea de zi si amanarea lor. Evident ca este nevoie de rectificare, 
nu suntem impotriva, dar sa le discutam intr-o alta şedinţa in care sa primim explicaţiile 
necesare. Sa nu mai votam rapid in necunostinta de cauza. De aceea, inca o data, susţin 
propunerea colegei Polmolea.”

Domnul primar:”Dl.Ludu C, eu cred ca dvs.incercati sa spuneţi opiniei publice ca 
nu dvs. vreţi sa mergeţi la cursuri, cu toate ca ati initiat un proiect de hotarare. Am avut 
discuţii in comisiile consiliului local si după comisii prin care v-am solicitat suma de care
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dvs.aveti nevoie. Dvs.ati depus un proiect in care spuneţi ca vreţi sa mergeţi la cursuri. 
Proiectul nu este complet, v-am spus sa ne trimiteti suma printr-o adresa scrisa, iar acea 
adresa este pusa pe site-ul primăriei. După ce ati trimis acea adresa asa cum ati specificat 
acolo, discuţii cu domniile voastre, adica mie si directorului economic, v-am dat un răspuns 
prin care v-am spus sa ne indicaţi si cursul unde vrei sa mergeţi si sa găsiţi oferte. In 
dimineaţa aceasta ati venit cu hartia aceasta in mana, ne-ati dat-o si ati zis asa: "domnilor, sa 
nu spuneţi ca este de la mine”. Am făcut copii la acest document si le-am dat fiecărui consilier 
local in parte. Va rog sa va asumaţi anumite chestiuni. Dvs.ati spus ca nu este nevoie de copii 
la acest document pentru ca aveţi dvs.copiile si le veţi da dvs consilierilor locali si le-ati spus 
consilierilor locali ca nu este de la dvs.

La intervenţia dl.Cupu, de a susţine retragerea de pe ordinea de zi sau de a amana cele 
doua proiecte de hotarare ( pct 2 si 4 de pe ordinea de zi), eu va spun ca blocaţi doua proiecte 
destul de importante. Daca astazi se retrage de pe ordinea de zi, este o şedinţa ordinara, 
aceste proiecte au fost in comisiile consiliului local. Daca nici acum nu ati avut timp sa 
studiaţi, pentru şedinţa ordinara, materialele fiind puse pe site de acum 5 zile si de acum 7 
zile, atunci in şedinţa de indata ce sa mai spun? Vom bloca o investiţie destul de mare si 
importanta, aceea de inchidere a gropii de gunoi si am mai modificat si am vennit cu 
amendamente in cadrul şedinţei la acel proiect, punem suma de 15 .000 lei pentru a face 
studiu geo si de a face anumite documentaţii sa scoatem avize pentru cresa care ne-a fost 
aprobata la Ministerul Dezvoltării. Solicitarea a venit de la Ministerul Dezvoltării ieri sau 
alaltăieri si exista adresa prin care ne solicita ca noi sa punem la dispoziţie aceste documente 
după aprobarea investiţiei, iar noi trebuie sa punem acei bani. Nu avem modificări 
extraordinare. Probabil mai sunt nişte modificări prin care, la solicitarea unos scoli ( si o sa vi 
le spunem la discutarea proiectului), vom aduce nişte amendamente. Nu sunt solicitări 
majore, nu exista acest lucru. Este o minciuna mare.”

Domnul Popa O:"Discutam de acest proiect de hotarare destul de controversat. Eu 
am o propunere foarte simpla. Haideţi sa lasam proiectul de hotarare initiat de dl.Ludu C asa 
cum este el, dar la art.3 sa se menţioneze faptul ca cheltuielile pentru pregătirea profesionala 
se vor face numai după aprobarea bugetului. Propunerea sa modifice art.3 si sa se mai 
specifice si ca cheltuielile pentru pregătirea profesionala se vor face de către fiecare consilier 
local in parte care doreşte aceste cursuri, pe chletuiala lui.”

Domnul Cupu:”Dl.primar recunoaşte intr-un final ca proiectele, asa cum au fost in 
comisiile consiliului local si au primit avize, au fost modificate. Si atunci, este normal sa le 
rediscutam. înţeleg ca este agitat, suparat, dar suntem in consiliul local, noi nu suntem 
trimişi aici nici sa tăcem, nici sa bagam gunoiul sub preş, ci sa luam decizii in favoarea 
fagarasenilor. N-am spus ca sunt impotriva niciunuia din proiecte, dar avand in vedere ca 
dansul a recunoscut ca fata de modul in care s-au dat avizele comisiilor consiliului local, 
astazi sunt modificări sau sunt adăugiri, am cerut sa fie scoase de pe ordinea de zi si intr-o 
şedinţa ulterioara, cat de rapid considera dansul, sa ne dea explicaţiile necesare, sa le 
dezbatem si sa le votam.”

Doamna Pai cu: "Şedinţele de consiliul local sunt conduse de către preşedintele de 
şedinţa. Astazi sunt conduse de către dvs., dl.Klein. De aceea, au fost făcute doua propuneri 
de către doi consilieri locali si as vrea sa supunem la vot acele propuneri, astfel incat sa 
putem merge mai departe.”

Doamna Polmolea:”se poate citi din raportul Curţii de Conturi Braşov de la audit, 
dl.primar, si sunt convinsa ca-1 stiti. Referitor la faptul ca nu impune amanarea 
organigramei, dvs.nu ati cuprins absolut nicio modificare la Compartimentul de Audit Intern, 
conform Curţii de Conturi Braşov. Dvs.nu ati cuprins nicăieri creşterea numărului de 
personal in acest compartiment pentru a putea asigura diminuarea riscurilor semnificative de 
incredere si de frauda si de control, lucruri care consider ca sunt foarte importante pentru 
asigurarea cetăţenilor sa ştie acest lucru. V-am spus asta si in comisiile consiliului local si ati 
spus ca nu este adevarat.”
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Domnul primar: "intram in subiect si va explic pentru ca este menţionat acolo tot 
ce trebuie.”

D oam na Polm olea:”M-ati acuzat de nişte jocuri pe care eu nu le-am făcut. Eu am 
spus tuturor colegilor, am intrat in aceasta instituţie ca si consilier local pentru a respecta 
legile si pentru a ajuta cetăţenii. N-am făcut niciodată intervenţii politice, ci doar pe baza de 
acte si documente.”

Domnul Ludu C:"Potrivit art.138, alin.6 din Codul administrativ, preşedintele de 
şedinţa este obligat sa asigure luarea cuvântului de către iniţiatori. Sunt iniţiator si 
mulţumesc ca mi-ati dat cuvântul. Ca iniţiator, trebuie sa supunem mai intai la vot, 
amendamentele, adica amendamentul meu si al doamnei Polmolea.

Autorităţile si instututiile publice au obligaţia sa prevada in bugetul local sumele 
necesare pentru programele de pregătire profesionala. Daca dvs.ne-ati aratat pe 
videoproiector ca ati găsit, asa cum am cerut, cursuri gratuite, foarte bine. Pune-ti-le la 
dispoziţie, venim in sala aici si s-a terminat povestea. Gratuite sa fie. Eu sunt de acord, cred 
ca si colegii.”

Domnul presedinte:”Dl.Ludu C cere ca punctul 31 initiat de dansul sa devină 
punctul 1 pe ordinea de zi. Acesta este amendamentul dansului.”

Domnul preşedinte: Cine este pentru amendamentul dl.Ludu C? Se aproba cu 8 
voturi pentru si 6 abţineri din 14 consilieri prezenţi si 16 in funcţie.

Doamna secretar general:"Acest proiect de hotarare al dl.ludu C ar putea sa fie 
dezbătut doar după aprobarea primului punct de pe ordinea de zi, adica al proiectului de 
hotarare privind aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare din data de 29 IULIE 2021. 
Aşadar, proiectul de hotarare al dl.Ludu C va fi al doilea punct pe ordinea de zi si v-as ruga sa 
nominalizaţi persoanele care voteaza pentru, impotriva si abţineri pentru a fi consemnate in 
procesul-verbal al acestei şedinţe ordinare.”

Domnul preşedinte: Cine este pentru ca proiectul de hotarare al dl.Ludu C sa 
devină si sa se dezbata ca punct 2 pe ordinea de zi de la punctul 31 cum era iniţial cuprins pe 
ordinea de zi si se aproba cu 8 voturi pentru: dl.stirbu Cosmin, dl.Butunoiu Nicolaie, dna 
Polmolea Corina, dl.Ludu C, dna Crăciun monica, dna Paicu Cristina, dl.Cupu Lucian si dna 
Aldea Iuliana si 6 abţineri: dl.Klein Johannes, dl.Stengel Norbert, dna Suteu Marilena, 
dl.Popa Ovidiu, dl.Biza Radu si dl.Colibas Madalin din 14 consilieri prezenţi si 16 in funcţie.

Domnul preşedinte:"Mai era vorba de punctul 2 si 4 de pe ordinea de zi. Este un 
amendament de scoatere a celor doua puncte de pe ordinea de zi. Doamna secretar general, 
se poate amanarea lor?”

Doamna secretar general: "Prevederea legala este de scoatere a proiectului de 
hotarare. Nu exista nicio prevedere cu amanare decât pentru lipsa cvorum. Codul 
administrativ si Regulamentul de organizare si funcţionare al Consiliului Local Fagaras 
prevăd scoaterea. Aceasta este terminologia. Daca va referiţi la scoatere, scoaterea se face de 
pe ordinea de zi in contextul in care nu sunt indeplinite anumite condiţii de legalitate, lipsesc 
parametrii de legalitate cu privire la acest proiect de hotarare sau cu acordul iniţiatorului. 
Este vorba de art.135, alin 5 din Codul administrativ.”

Domnul Ludu Dan-director economic:"Referitor la proiectul de hotarare al 
dl.Ludu C, daca acesta se pune pe ordinea de zi, trebuie trecut după punctul cu rectificarea
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bugetului pentru ca noi, in momentul de fata, la capitolul de pregătire profesionala nu avem 
nicio suma cuprinsa.”

Domnul preşedinte:”Deja este târziu, s-a votat.”

Doamna secretar general:”S-au adus anumite completări pe acest proiect de 
hotarare cu rectificarea bugetara. Atata timp cat pe proiectul iniţial ati avut dezbateri in 
comisii ale consiliului local, pe aceste completări, asa cum se apreciaza, mai mult sau mai 
puţin, după cum consideraţi dvs, puteti sa le dezbateţi in comisii ale consiliului local, intrucat 
aveţi pe ordinea de zi un proiect de hotarare pe „Suplimentare” care se leaga strict de punctul 
5 de pe ordinea de zi. Prin urmare, puteti sa faceţi amendamente in comisii ale consiliului 
local, sa emiteti avize pe comisii de specialitate ale consiliului local. Din punctul meu de 
vedere, proiectul cu privire la rectificarea bugetului are avizele de legalitate, referatele si 
raportul compartimentului de resort, aşadar, indeplineste condiţiile pe art.136 Cod 
administrativ. Contează doar voinţa dvs.si ce demersuri faceţi in comisiile de specialitate ale 
consiliului local.”

Domnul Cupu:”Acel aviz este dat la data comisiilor consiliului local si astazi avem 
completări, iar ceea ce spuneţi dvs.de „Suplimentare”, trebuie votata ordinea de zi si daca 
votam cu „Suplimentare”.”

Doamna secretar general: "Dl.primar, ca iniţiator, scoateţi proiectele acestea doua 
de pe ordinea de zi?”

Domnul primar:” Nu.”

Doamna secretar general: ”Ca urmare, la acest moment, ori aprobaţi ordinea de zi 
cu proiectul in varianta iniţiala ( ne referim la rectificarea bugetara fara completare), sau sa 
intrati pe comisii ale consiliului local in momentul in care consideraţi urgenta problema 
respectiva si sa emiteti avize, se vor conexa cele doua proiecte de rectificare buget si mergeţi 
mai departe.”

Domnul Cupu:”Sa ne justifice cineva caracterul de urgenta la proiectele supuse pe 
completări.”

Domnul primar:”Justificam, dar sa ajungem acolo, la punctul,Suplimentare”.

Doamna Polmolea:”Din cate am inteles de la doamna secretar general, cele doua 
proiecte de hotarae nu pot fi scoase de pe ordinea de zi de către noi, ci doar de către iniţiator. 
Proiectul de hotarare cu organigrama nu are avize pozitive si proiectul de hotarare cu 
rectificarea bugetului a fost aprobat daca avand in vedere ca noi am avut la comisiile 
consiliului local un singur proiect de hotarare si acum sunt trei parti, probabil in proporţie de 
1/3. Atunci, si daca facem comisii ale consiliului local astazi si o sa primim răspunsuri, 
proiectul de hotarare cu rectificarea bugetului oricum l-am avut doar in seara comisiilor 
consiliului local avute, care are vreo 200 de pagini, iar astazi ne trezim cu inca 400 de pagini 
rectificative, puse completări in plus pe care trebuie sa le discutam pe repede-inainte in 
comisii in cadrul plenului de astazi. Ramane la latitudinea colegiilor mei daca intram astazi in 
comisii ale consiliului local ca sa discutam acest proiect de hotarare cu completările.”

Domnul primar:”Fata de proiectul de hotarare din comisii, cel cu rectificarea 
bugetului, au venit doua amendamente. Corect, dl.Ludu Dan-director economic?”

Domnul Ludu Dan-director economic:”Da. Este un raport in completare in care 
vor intra banii de la AFM pentru groapa de gunoi si trebuie sa plătim si avem termen de 5 
zile.”
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Doamna Paicu:”Putem convoca o şedinţa extraordinara daca este termenul de 5 zile 
sau o şedinţa de indata.”

Domnul Ludu Dan-director economic:”Nu putem pentru ca noi după ce il 
aprobam, trimitem bugetul la Braşov la trezorerie si mai dureaza cateva zile.”

Doamna Paicu: ”Daca noi aveam aceste materiale inainte de comisiile consiliului 
local din luna august a.c., cu cateva zile inainte, era altceva.”

Domnul Ludu Dan-director economic:”Banii au intrat doar alaltăieri la 
completarea aceasta. Mai avem o solicitare de la Colegiul „Aurel Vijoli” prin care isi muta 
suma de 5000 lei de la iluminat la alte bunuri pentru a-si acoperi toate cheltuielile.”

Domnul primar: ”Avem doua amendamente amintite anterior. Alte modificări nu 
sunt fata de proiectul de hotarare iniţial. Nu inteleg unde sunt sutele de pagini in plus aici?”

Doamna secretar general: ”Atat pentru doamna Polmolea, cat si pentru doamna 
Paicu, voi da citire prevederilor din codul administrativ:” scoaterea unui proiect de hotarare 
de pe ordinea de zi se face in situaţia in care acesta nu indeplineste condiţiile prevăzute la 
art.136, alin. 8 sau numai cu acordul iniţiatorului, daca acesta indeplineste condiţiile 
prevăzute la art.136, alin.8. Suplimentarea ordinii de zi se face numai pentru problemele 
urgente cu majoritate simpla.”

Domnul preşedinte:”Eu propun sa intram acum in comisiile consiliului local si in 
rest sa ramana ordinea de zi asa cum este, in afara de amendamentul dl.ludu C ca pct 31 de pe 
ordinea de zi sa devină punctul 2 al ordinii de zi.”

Domnul Cupu:”Dvs.nu puteti sa faceţi propuneri inainte de a se supune la vot 
propunerile care au fost făcute, iar vis-a-vis de ce a spus doamna secretar general sunt perfect 
de acord si tocmai vrem sa aratam ca in comisiile consiliului local s-au dat avize favirabile 
doar pentru 1/3 din conţinutul proiectului.”

Doamna secretar general: ”Mai repet o data. Vorbim de proiectele de hotarare 
cuprinse pe proiectul ordinii de zi. Atât. Nimic mai mult si nu vreau sa fie interpretate 
cuvintele mele in alt sens.”

Domnul Popa 0 :”Sa supunem la vot ordinea de zi, inclusiv propunerea doamnei 
Polmolea, dar eu propun după ce ascultam ceea ce vrea sa ne spună dl.Drumea, sa 
suspendam şedinţa, sa intram in comisiile consiliului local si sa mergem mai departe.”

Domnul preşedinte:"Suspendam şedinţa acum?”

Doamna Polmolea: ”Nu putem supune la vot propunerea mea pentru ca nu se pot 
scoate de pe ordinea de zi cele doua proiecte de hotarare amintite de mine. Revin cu 
propunerea de a intra in comisiile consiliului local.”

10



Doamna secretar general: "Doamna Polmolea, dvs.v-ati referit la completările 
aduse proiectelor de hotarare, dar n-ati specificat scoaterea proiectului de pe ordinea de zi. 
Noi ne referim la proiectul cuprins pe ordinea de zi.”

Doamna Polmolea:”Am inteles.”

Domnul Cupu:"întâi ordinea de zi iniţiala si apoi cea cu „Suplimentare” sa se 
voteze.”

Domnul preşedinte:"Cine este pentru ordinea de zi modificata, respectiv, punctul 
31 sa devină punctul 2 pe ordinea de zi? „

Domnul primar:”De ce susţin si punctul „Suplimentare”? La punctul 5 de pe 
ordinea de zi cel cu infiintarea serviciului de piaţa, trebuie adus inca un proiect de hotarare in 
completare, de a delega acest serviciu societăţii Pieţe si Târguri. Daca astazi nu punem pe 
ordinea de zi acel proiect de hotarare de la „Suplimentare”, societatea Pieţe Târguri si Oboare 
Fagaras nu mai are posibilitatea din data de mâine, 1 septembrie 2021 sa incheie contracte de 
chirie sau alte contracte pe care ei le gestionează acolo. Si atunci, o sa ii indrumam pe cei de 
acolo spre consiliul local spre cei care au respins ordinea de zi suplimentara. Daca vreţi o 
susţinere mai larga de la Compartimentul de specialitate, o sa chemam şeful serviciului aici 
sa va explice.”

Domnul preşedinte:"Cine este pentru ordinea de zi suplimentara si se respinge cu 
6 voturi pentru: dl.Klein Johannes, dl.Stengel Norbert, dna Suteu Marilena, dl.Popa Ovidiu si 
dl.Biza Radu si dl.Colibas Madalin si 8 abţineri: dl.Stirbu Cosmin, dl.Butunoiu Nicolaie, dna 
Polmolea Corina, dl.Ludu Cristian, dna Crăciun Monica, dna Paicu Cristina, dl.Cupu Lucian, 
si dna Aldea Iuliana din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie.”

Doamna preşedinte: Prezintă si supune spre aprobare ordinea de zi, modificata, 
respectiv, punctul 31 sa se discute si sa devină punctul 2 pe ordinea de zi fara 
„Suplimentare”.

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului 
Local al Municipiului Fagaras din data de 29 IULIE 2021 (ORDINARĂ).

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:"Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

2. Proiect de hotărâre privind reorganizarea aparatului de specialitate al Primarului 
Municipiului Făgăraş.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:"Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor întocmite pe cele două 
secţiuni pentru trimestrul II 2021 la data de 30.06.2021.
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Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

4. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului Municipiului Făgăraş pe anul 
2021.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte: "Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

5. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea Serviciului Public pentru Administrarea şi 
Exploatarea Pieţei Agroalimentare, a Bazarelor, Târgurilor şi Oboarelor, a Grupurilor 
Sanitare Publice în Municipiul Făgăraş, aprobarea Studiului de oportunitate, aprobarea 
Caietului de sarcini şi a Regulamentului Serviciului Public pentru Administrarea Pieţelor 
Agroalimentare, a Bazarelor, Târgurilor şi Oboarelor, a Grupurilor Sanitare Publice în 
Municipiul Făgăraş precum şi a formei de gestiune.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

6. Proiect de hotărâre privind delegarea prin concesiune a gestiunii serviciului public 
de salubrizare pentru activităţile de măturat, spălat, stropire, curăţat/răzuit rigole şi 
întreţinere a căilor publice, curăţarea şi transportul zăpezii de pe căile publice şi menţinerea 
în funcţiune a acestora pe timp de polei sau de îngheţ în Municipiul Făgăraş către S.C. 
SALCO SERV S.AFăgăraş prin atribuire directă.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte :”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

7. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea anexei nr.i la 
HCL.nr.114/26.04.2021 privind CALENDARUL MANIFESTĂRILOR CULTURAL- 
EDUCATIVE, SPORTIVE ŞI ARTISTICE de interes municipal, care se vor desfăşura pe 
parcursul anului 2021 în Municipiul Făgăraş şi evidenţierea fondurilor necesare în bugetul 
local al anului 2021. ( nr.înreg.47.625/11.08.2021).

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte :”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

8. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea anexei nr.i la 
HCL.nr.114/26.04.2021 privind CALENDARUL MANIFESTĂRILOR CULTURAL- 
EDUCATIVE, SPORTIVE ŞI ARTISTICE de interes municipal, care se vor desfăşura pe
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parcursul anului 2021 în Municipiul Făgăraş şi evidenţierea fondurilor necesare în bugetul 
local al anului 2021. ( nr.înreg.48.886/23.08.2021).

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:"Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

9. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Anexei nr.i la 
HCL.nr.37/2020 privind modificarea şi completarea HCL nr.106/2019 privind 
implementarea procesului de bugetare participativă la nivelul Municipiului Făgăraş pentru 
anul 2020.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:"Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

10. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare Integrată 
a Făgăraşului, a Centrului de zi pentru copii pentru deprinderi de viaţă independentă.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:"Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

11. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. 13 
Decembrie, bl. 21, ap. 12, în baza Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 
61/1990.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte: "Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

12. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. 13 
Decembrie, bl. 22, ap. 6, în baza Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 
61/1990.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte: "Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

13. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. T. 
Vladimirescu, bl. 13, sc. C, ap. 19, în baza Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege 
nr. 61/1990.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:"Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.
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14. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. Inocenţiu 
Micu Klein, nr. 34, ap. 2, în baza Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 
61/1990.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

i5.Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. Gării, bl.iA, 
ap.3, în baza Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 61/1990.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte :”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

16. Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. Mecanicilor, 
bl.11, ap. 13, în baza Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 61/1990.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:"Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin negociere directă a imobilelor 
terenuri - intravilan, proprietatea Municipiului Făgăraş - domeniu privat, situate în Făgăraş, 
str. Negoiu, nr. 147, edificate cu 2 construcţii proprietatea S.C. ABIVAL SOLUTIONS S.R.L., 
înscrise în CF nr. 106905 Făgăraş în suprafaţă de 339 mp şi CF nr. 106904 Făgăraş în 
suprafaţă de 14 mp, în vederea rezolvării situaţiei juridice, imobile ce reprezintă terenuri 
situate sub construcţiile amintite (construcţii industriale şi anexe) - proprietate privată 
persoană juridică.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte: ”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin negociere directă a imobilului 
teren - intravilan, proprietatea Municipiului Făgăraş - domeniu privat, situate în Făgăraş, str. 
Negoiu, nr. 149, edificat cu 1 construcţie proprietatea S.C. ROLI COM S.R.L., înscris în CF nr. 
106798 Făgăraş în suprafaţă de 636 mp, în vederea rezolvării situaţiei juridice, imobile ce 
reprezintă terenuri situate sub construcţiile amintite (construcţii industriale şi edilitare) - 
proprietate privată persoană juridică.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

19. Proiect de hotărâre privind insusirea Raportului de evaluare nr. 104/2021 pentru 
imobilul apartament două camere şi dependinţe, situat în Făgăraş, str. T. Vladimirescu, bl. 8,
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sc. B, ap. 3, înscris în CF 101699-C1-U30 Făgăraş, proprietatea Statului Român, aprobat la 
vânzare.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte :”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

20. Proiect de hotărâre privind insusirea Raportului de evaluare nr. 105/2021 pentru 
imobilul apartament două camere şi dependinţe, situat în Făgăraş, str. Negoiu, bl. 3A, sc. B, 
ap.i, înscris în CF 101095-C1-U19 Făgăraş, proprietatea Statului Român, aprobat la vânzare.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

21. Proiect de hotărâre privind insusirea Raportului de evaluare nr. 106/2021 pentru 
imobilul apartament două camere şi dependinţe, situat în Făgăraş, str. Plopului, bl. 6A, sc. A, 
ap. 14, înscris în CF 101594-C1-U17 Făgăraş, proprietatea Statului Român, aprobat la 
vânzare.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

22. Proiect de hotărâre privind insusirea Raportului de evaluare nr. 107/2021 pentru 
imobilul apartament o cameră şi dependinţe, situat în Făgăraş, str. 13 Decembrie, bl. 12G, 
ap. 77, înscris în CF 101335-C1-U64 Făgăraş, proprietatea Statului Român, aprobat la 
vânzare.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

23. Proiect de hotărâre privind radierea dreptului de folosinţă gratuită asupra 
terenului în suprafaţă de 3.870 mp - CF nr. 105158 Făgăraş, înscris în favoarea Direcţiei 
Judeţene Braşov pentru Protecţia Drepturilor Copilului şi rectificarea prin radiere a 
înscrisurilor de carte funciară de la Ci din CF nr. 105158 Făgăraş privitoare la folosinţa 
gratuită.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:"Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

24. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al 
Municipiului Făgăraş a imobilului teren - intravilan, situat în Făgăraş, str. Negoiu, nr. 2,
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înscris în CF nr. 100921 Făgăraş, nr. top 1249/2,1250/1/2,1251/1/2, în suprafaţă de 224 mp, 
edificat cu construcţie "spaţiu comercial” cu SC=224 mp -  proprietate privată persoană 
juridică.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:"Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

25.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de primă înscriere în Cartea 
Funciară a drumului de exploatare cu nr. De 694/4, aparţinând domeniului privat şi atestarea 
apartenenţei la domeniul public al Municipiului Făgăraş.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte: "Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unui spaţiu cu destinaţie Cabinet 
medical medicină de familie, situat în Făgăraş, str.Negoiu, Bl.6, Ap.i, identic cu cel înscris în 
CF.nr.i03i67-Ci-U23 Făgăraş, cu nr.top.2856/1/1/27/1, cad.741.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:"Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

27. Proiect de hotărâre privind exercitarea/neexercitarea dreptului de preemţiune 
pentru cumpărarea imobilului construcţie şi teren-monument istoric, situat în Făgăraş, 
str.Mihai Viteazu, nr.2.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte: "Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

28. Proiect de hotărâre privind prelungirea pe termen de 1 an a contractelor de 
închiriere pentru locuinţele construite din fondurile Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, 
situate în Municipiul Făgăraş, str.Câmpului, blocurile A,B,C,D,E,F,G,H,I,J.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:"Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

29. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere pentru 
locuinţele din fondul locativ al Municipiului Făgăraş.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.
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Domnul preşedinte :”Cine este pentru înscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

30. Proiect de hotărâre privind promovarea elevilor care au obţinut rezultate 
deosebite la învăţătură în anul şcolar 2020-2021, prin afişarea numelor acestora, pe o 
perioadă de 14 zile la avizierul aflat în Piaţa Republicii, precum şi pe site-ul oficial al 
Primăriei Municipiului Făgăraş, proiect denumit „Natura ne aseamănă, educaţia ne 
deosebeşte”.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte: "Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la cursuri de pregătire 
profesională pentru aleşii locali ai Municipiului Făgăraş.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

32. Proiect de hotărâre privind alegerea unui consilier ca preşedinte de şedinţa ( 
SEPTEMBRIE 2021).

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte :”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

33. Informare nr.47.492, 47.493, 47.494/10.08.2021 privind declararea vacantă a 
locurilor de consilier local aferent formaţiunii politice P.N.L., ca urmare a pierderii calităţii 
de membru a d-nei CENŢIU MAGDALENA FLORINA, d-lui CERGHIZAN MARIUS IOAN şi 
d-lui LASCU IULIAN, conform menţiunilor din Ordinul Prefectului Judeţului Braşov 
nr.729/09.08.2021, nr.730/09.08.2021 şi 731/09.08.2021.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

34.Informare din partea Camerei de Conturi Braşov, înregistrată la Primăria Făgăraş 
sub nr.48.413/18.08.2021 privind Decizia nr.16/09.08.2021, cuprinzând măsurile pe care 
ordonatorul principal de credite trebuie să le ia pentru înlăturarea deficienţelor constatate de 
Camera de Conturi Braşov, în vederea urmăririi punerii în execuţie a acesteia. ( Municipiul 
Făgăraş).

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte:”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.
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35• Informare din partea Camerei de Conturi Braşov, înregistrată la Primăria Făgăraş 
sub nr.41.573/17.06.2021 privind Decizia nr.9/10.06.2021, cuprinzând măsurile pe care 
ordonatorul terţiar de credite trebuie să le ia pentru înlăturarea deficienţelor constatate de 
Camera de Conturi Braşov, în vederea urmăririi punerii în execuţie a acesteia. ( Spitalul 
Municipal „ Dr.Aurel Tulbure” Făgăraş).

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte :”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

36. Informare din partea Şcolii Postliceale Sanitare „Ecaterina Teodoroiu” Făgăraş, 
înregistrată la Primăria Făgăraş sub nr.46.146/29.07,2021.

Discuţii, întrebări? Nu sunt.

Domnul preşedinte: ”Cine este pentru inscrierea pe ordinea de zi si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru.

Domnul preşedinte:”Cine este pentru ordinea de zi modificata, respectiv, punctul 
31 sa devină punctul 2 pe ordinea de zi fara „Suplimentare” si se aproba in unanimitate -14 
voturi pentru din 14 consilieri prezenţi si 16 in funcţie, adoptandu-se Hotararea 
nr.200/31.08.2021.

Domnul preşedinte:”Cine este pentru ca dl Drumea sa ia cuvântul si se aproba in 
unaimitate -14 voturi pentru din 14 consilieri prezenţi si 16 in funcţie.”

Domnul Dan Drumea: Acest turn este nefolosit de aproximativ 30 de ani, însă 
construcţia se prezintă în condiţii decente. De asemenea, are şi o arhitectură care merită 
valorificată, iar eu am în plan cumpăr şi să recondiţionez acest imobil. Cred că poate fi 
integrat în economia locală”. „Eu am venit prezint această intenţie şi să văd dacă este sau nu 
posibilă achiziţia, pentru vedea ce trebuie făcut mai departe. Din câte ştiu, pentru acest turn 
nu există acte”.

Consilierii locali nu au spus „nu” acestei idei, unul dintre ei spunând că „decât să îl 
demolăm, mai bine îl vindem”. Singura problemă a aleşilor a fost dacă este sau nu posibilă o 
astfel de tranzacţie.

Doamna secretar general: „Este posibilă vânzarea, paşii ce trebuie urmaţi fiind trecerea din 
domeniul public în cel privat al oraşului, apoi derularea unei proceduri de vânzare-cumpărare. După ce 
avem o solicitare in scris de la dl.Drumea, vom face si demersurile necesare.”

Domnul primar: ”Daca nu ati fost de acord sa punem pe ordinea de zi acel proiect 
de hotarare de delegare Piaţa de la ,Suplimentare”, va informam ca de mâine, din data de 1 
septembrie 2021, piaţa va fi inchisa, nu mai poate funcţiona. Dvs.trebuie sa stiti lucrul acesta 
si as vrea ca in procesul-verbal al şedinţei sa fie trecuti cu nume toti cei care au votat 
impotriva acestui proiect. Si abţinerile se considera ca au votat impotriva. Si dau cuvântul si 
doamnei Ioana Hartoaga, sef Serviciului de Utilitati Publice sa va confirme acest lucru si 
dansa.”

Doamna Ioana Hartoaga- sef Serviciului de Utilitati Publice:”Da. Pana la 
acest moment, activitatea in piaţa, in baza contractelor de inchiriere, conform prevederilor 
din Codul administrativ, art.333, prevede ca inchirierea se face doar prin licitaţie publica.
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Singura varianta optima este conform documentelor depuse la şedinţa odata cu infiintarea 
serviciului Piaţa pentru concesionare prin delegarea acestui serviciu si automat, legat de 
acesta si aprobarea delegării prin concesiune a acestor activitati pentru a asigura buna 
funcţionare a acestui serviciu.”

Doamna Paicu:”La comisiile consiliului local, dl Tiberiu Dragoiu-director SC Pieţe 
Târguri si Oboare Fagaras ne-a spus ca, contractul privind delegarea in ceea ce priveşte exact 
societatea, s-a incheiat undeva prin primavara acestui an. Atunci, de ce avem doar acum acest 
proiect de hotarare si suntem ameninţaţi ca se inchide piaţa, de mâine din data de 1 
septembrie a.c. daca nu-1 votam?”

Doamna Ioana Hartoaga- sef Serviciului de Utilitati Publice:”In comisiile 
consiliului local am făcut vorbire de faptul ca mai avem puţin de lucrat pentru a definitiva 
proiectul de hotarare de delegare. Etapa I de infîintare piaţa a acestui serviciu,, ulterior, 
apropae de finalul comisiilor, am spus ca mai avem puţin ca sa definitivam acest contract de 
delegare. Sunt documente foarte mari pe care le aveţi si dvs., avem o responsabilitate fata de 
comunitatea locala, sa găsim toate prevederile legale, astfel incat comunitatea sa fie fara 
probleme.”

Doamna Polmolea:”In comisii ati spus ca se va suplimenta in cadrul 
regulamentului, o situaţie a coşurilor de gunoi. Nu am fost nicidecum informaţi ca va fi si 
acest proiect de hotarare de delegare a pieţei. Acum a devenit urgenta.”

Doamna Ioana Hartoaga- sef Serviciului de Utilitati Publice:”Cu privire la 
infiintarea pieţei, v-am spus ca mai avem de lucrat la documentaţia pentru contractul de 
delegare. Acestea au fost cuvintele mele .”

Domnul Cupu:”Stiu ca este volum mare de lucru, dar tocmai de aceea, trebuie sa 
avem timpul necesar sa studiem tot. Dl preşedinte de şedinţa ati parcurs documentele? Ati 
văzut ca sunt contracte expirate acolo, ce s-a intamplat cu ele? Va rog sa imi răspundeţi 
pentru ca si dvs .va daţi un vot aici.”

Domnul preşedinte:"întrebarea nu este pentru mine. Sunt aici astazi ca sa conduc 
şedinţa.”

Domnul primar:”In comisii, şeful de serviciu utilitati publice v-a spus ca vom avea 
un amendament la regulamentul Serv.SALCO si ca vom mai veni pe „Suplimentare” cu alt 
proiect de hotarare de delegare a Serv Piaţa Fagaras. Eu nu v-am ameninţat, doar v-am spus 
ca daca cu votul pe care dvs.l-ati dat astazi de scoatere de pe ordinea de zi suplimentara a 
proiectului de delegare Piaţa, aceasta piaţa nu mai poate funcţiona. Pana acum a funcţionat 
pe situaţie de alerta si de prelungire a unor contracte. După infiintarea serviciului, fara 
delegare nu mai poate funcţiona.”

Doam na Polm olea:”Avand in vedere ca inca suntem in stare de alerta, poate 
funcţiona inca piaţa. înfiinţarea serviciului putem pune cu data de 1 octombrie 2021.”

Domnul primar:"înfiinţarea serviciului de Piaţa, nu.”

Se trece la discutarea ordinii de zi.

Domnul preşedinte:"Precizez ca păstrez vechea numerotare a ordinii de zi pentru a 
ne fi mai uşor sa urmărim aceste puncte.”
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Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 1 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Fagaras din 
data de 29 IULIE 2021 (ordinara).”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte: Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare de pe 
ordinea de zi si se aproba in unanimitate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 
16 in funcţie, adoptandu-se Hotararea nr.201/31.08.2021.

Domnul preşedinte:”Prezinta punctul 31.de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea participării la cursuri de pregătire profesională pentru aleşii locali ai 
Municipiului Făgăraş.

Domnul Popa 0 :”Sa se voteze cu modificarea art.3, amendament pe care l-am 
propus mai devreme, si anume, ca toate cheltuielile acestor cursuri sa fie suportate de 
consilierii locali care doresc aceste cursuri.”

Domnul Ludu C:”Ma bucur ca dl.primar si compartimentul de resort au găsit o 
soluţie. Este in regula. Ne spuneţi doar data cursurilor, este gratuit si sa se voteze.”

Domnul primar:”In propunerea dl.Ludu C vad ca spune sa il anunţam noi când sa 
intre pe un link, probabil de acasa, ca sa faca aceste cursuri. Ce sa va anunţam, ca n-am 
inteles? Dvs.intrati pe acel link si va cursati. „

Domnul Ludu C:”Nu. Aceasta intra in sarcina dvs.”

Domnul primar:"Dl.Ludu C, astazi de exemplu, intre orele 17-19 intrati pe link si va 
luaţi cursurile.”

Doamna secretar general:”Art. 3 din proiectul de hotarare este condiţionat de 
alocarea unor sume. Sa inteleg, dl.Ludu C, ca la acest moment va reformulati sau va retrageti 
propunerea cu privire la cursuri contra cost si vor fi gratuite? Ca noi sa reformulam articolul.”

Domnul Ludu C:”A găsit dl.primar soluţia gratuita. Deci sunt de acord sa fie 
gratuit.”

Domnul Cupu: "Cursurile se adreseaza doar acelor consilieri locali care sunt la 
primul mandat. Este corect, dl.Ludu C?”

Domnul Ludu C:”Da.”

Domnul primar: ”Vad ca se discuta la nesfârşit acest proiect de hotarare. Intr- 
adevar, consilierii locali au nevoie de o consiliere, dar nu neaparat pe banii publici din 
bugetul local. Dl.Ludu C, as vrea sa va reamintesc ca in comisii eu stateam in locul acesta, 
directorul economic statea langa mine, ati venit la dl. director economic si ati spus asa:”daca
nu prinzi banii in buget.... ” si mai departte nu mai reproduc. La intrarea in sala de şedinţe
mi-ati adus o oferta cu nişte cursuri. Noi, in 3 minute am intrat pe ANFP si am găsit nişte 
cursuri gratuite. Va rog sa va poziţionaţi si sa spuneţi clar: „vreau cursuri Online gratuite si 
mi le facde acasa”. Nu mai incarcati primăria cu ceva ce nu este cazul.”
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Domnul Ludu C:”Dl.primar este intr-o grava eroare si nu intelege nici legea. Legea 
nu este facultativa, este obligatorie.”

Domnul preşedinte: Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare cu 
amndamentul sa fie gratuite aceste cursuri si se aproba in unanimitate-14 voturi pentru din 
14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, adoptandu-se Hotararea nr.202/31.08.2021.

Domnul Cupu:”Propun sa se ia o pauza de 5 minute.”

Domnul preşedinte: Cine este pentru a se lua o pauza de 5 minute si se aproba in 
unanimitate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie.”

Se reia şedinţa după o pauza de 5 minute.

Domnul preşedinte:”Prezinta punctul 2 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind reorganizarea aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Făgăraş.”

Domnul preşedinte:”In comisii a primit avize negative.”

Domnul primar: ”In modificarea organigramei Primăriei Fagaras a aparut 
următoarea modificare: in Serviciul de Taxe si Impozite am infiintat un compartiment de 
urmărire a contractelor de concesiune, inchiriere si incasari taxe, am infiintat un birou de 
patrimoniu si am infiintat un post de administrator public. As vrea sa va spun acum, pentru 
ca am auzit tot felul de discuţii in spaţiul online si in cel public ca as desemna conform 
art.244 din Codul administrativ alta persoana in afara domnului LucianMija. Dl.Lucian Mija 
este astazi aici. Daca dvs. votati astazi organigrama si se infiinteaza postul, il voi desemna pe 
dl.Lucian Mija ca si administrator public, iar modificările organigramei s-au făcut doar in 
interiorul organigramei. Nu s-au infiintat posturi noi pentru a aduce din afara, ci s-au 
desfiinţat posturi in interior si s-au infiintat alte posturi. Deci, nu s-a mărit numărul in 
organigrama de posturi aici in primărie. As vrea sa si răspund doamnei Polmolea ca nu avem 
persoana pregătită cu acel curs de auditor pentru a ocupa aceasta funcţie. Noi când facem 
acea modificare, luamun post dintr-un compartiment si il punem in alt compartiment, iar la 
următoarea modificare, in prealabil pregătim o persoana din cadul primăriei si vom face 
acest lucru si atunci vom indeplini si doleanţa Curţii de Conturi braşov. Nu ne-a dat un 
termen la acest aspect ci sa avem in vedere lucrul acesta.”

Doamna Polmolea: ”In primărie, conform numărului de posturi pe care-1 aveţi ( 
sunt 100 si ceva), vi se accepta si angajarea unui post, nu trebuie neaparat sa scoliti pe cineva 
din interior. Acest auditor intern este benefic.”

Domnul primar:”Stiti ca acest audit este la ordinul primarului. As fi primul care 
considera ca prin ordin de serviciu pot beneficia de 2 sau 3 persoane pentru a verifica o 
societate sau un compartiment etc., dar gândirea si dimensionarea aparatului propriu al 
primarului o face primarul.”

Doamna Craciun:”Nu il cunosc pe acest domn Lucian Mija. As dori ca dl.lucian 
Mija sa ne spună ce studii are.”

Domnul Lucian Mija:”Ca si formare, sunt jurist si sunt absolvent al unui maşter in 
administraţie si management public la o universitate din Cluj.”
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Domnul primar:”Acest post ramane la dispoziţia primarului. Nu se da concurs, ci o 
dispoziţie conform art.244 din Codul administrativ. Planul de management il cere primarul si 
CV-ul il cere primarul.”

Domnul Cupu:”Intr-adevar, dl.primar are dreptate. Dansul isi organizează aparatul 
propriu, dar cred ca pe dl.Lucian Mija trebuie sa-1 prezinte după ce se voteaza acest proiect de 
hotarare. Nu am nimic personal cu dl.lucian Mija.”

Doamna Polmolea:"Specializarea si profesionalismul ca sa ai un auditor public, 
cursul dureaza 3 ani, ceea ce mi se pare foarte mult ca sa mai ramai inca 3 ani fara sa ai un 
control corect asupra serviciilor. Este la dispoziţia dvs.,dl.primar, dar eu ma voi abţine de la 
vot pentru toata organigrama primăriei, avand in vedere cele discutate.”

Doamna Paicu:”Eu am sa votez impotriva acestui proiect de hotarare si as vrea sa 
imi si argumentez acest vot impotriva. Daca tin minte, in comisii ni s-a spus ca avem nevoie 
de un administrator public pentru ca nu avem un viceprimar. Vreau sa le propun colegilor 
mei in momentul in care vom fi in formaţie completa, sa inaintam noi un proiect de hotarare 
pentru a ne alege viceprimarul. Nu inteleg de ce nu s-a pus pe ordinea de zi in toate lunile 
acestea când noi am fost in formaţie completa, dar eu imi asum si vom inainta un astfel de 
proiect de hotarare când vom fi in formula completa in consiliul local.”

Domnul primar:”Am spus in comisii ca nu este foarte uşor sa nu poţi delega cuiva 
atribuţiile. Conform legii, delegarea unor atribuţii ale primarului se pot face către viceprimar 
sau către administrator public sau imparti atribuţiile. Nehotarandu-va dvs.pentru a alege un 
viceprimar, am nevoie de acest post infiintat pentru a avea i=o funcţionare mai uşoara, avand 
foarte multe proiecte in implementare. Stiti foarte bine ca am avut pe ordinea de zi acum un 
an de zile, un proiect de hotarare de alegere a viceprimarului. Atunci l-am susţinut pe 
dl.consilier local Stirbu Cosmin ca viceprimar, dar nu s-au intrunit voturile necesare. De 1 an 
de zile nu avem viceprimar, economia bugetului local este de 1 mld si jumătate lei. In 
momentul de fata, eu va propun o organigrama si un aparat al primarului. Bineinteles ca dvs 
votati, dar viziunea si strategia de punere in aplicare a dezvoltării unui oraş, o face primarul 
cu votul dvs. Dvs.decideti in acest moment daca votati organigrama asa cum v-am pus-o la 
dispoziţie sau nu o votati si probabil vom avea intr-o alta şedinţa aceasta propunere.”

Doamna Paicu:”Am o curiozitate aici. La cati dintre dvs,stimaţi colegi, vi s-a promis 
postul de viceprimar? Pe noi nu ne interesează asa ceva, dar as vrea sa ştiu.”

Domnul primar: "Promisiunea nu ştiu de unde vine, dar eu va pot spune ca am avut 
discuţii. Dl.Stirbu Cosmin a discutat cu mine daca-1 accept ca si viceprimar. Dl.Ludu C a 
discutat cu mine daca-1 accept ca si viceprimar. Dl.Clont Valentin a discutat cu mine daca-1 
accept ca si viceprimar. Dl.Cerghizan Marius a discutat cu mine daca-1 accept ca si 
viceprimar. Au fost discuţii. Promisiunile sunt făcute de către cei care voteaza. Votul nu este 
dat de către primar. Trebuia sa puneţi altfel intrebarea: cati va doriţi sa fiţi viceprimar?V-am 
enumerat cine a purtat discuţii cu mine in acest sens.”

Doamna Paicu:”Va rog sa nu mai răspundeţi dvs. in contul altora, dl.primar.”

Domnul Popa O:"Mie nu mi s-a propus si nici promis asa ceva, dar cum poate sa 
promită cineva cuiva asa ceva? Viceprimarul este ales din rândul consilierilor locali si votat 
de aceştia cu jumătate plus unul din voturi.”

Domnul preşedinte: Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
respinge cu 6 voturi pentru: dl.Klein Johannes, dl.Stengel Norbert, dna Suteu Marilena, 
dl.Popa Ovidiu, dl.Biza Radu si dl.Colibas Madalin, 6 abţineri: dl Stirbu Cosmin, dl.Butunoiu 
Nicolaie, dna Polmolea Corina,dl.Ludu Cristian, dna Crăciun Monica si dna Aldea Iuliana si 2

22



împotriva: dna Paicu Cristina si dl.Cupu Lucian din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in 
funcţie.

Domnul preşedinte :”Prezinta punctul 3 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea execuţiei bugetelor întocmiţe pe cele două secţiuni pentru trimestrul II 
2021 la data de 30.06.2021.”

Domnul preşedinte: Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba cu 12 voturi pentru si 2 abţineri: dna Paicu Cristina si dna Crăciun Monica din 14 
consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, adoptandu-se Hotararea nr.203/31.08.2021.

Domnul preşedinte:”Prezinta punctul 4 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind rectificarea bugetului Municipiului Făgăraş pe anul 2021.”

Doamna Paicu: ”Am cateva intrebari in legătură cu un contract incheiat intre DSP 
Braşov si Consiliul Local Fagaras semnat de dl.primar fara ca noi sa avem cunoştinţa de acest 
lucru. In iunie 2021 noua ni s-au alocat 64 mii lei pentru achiziţionarea a doua incubatoare 
pentru nou nascutri si ni se spune ca trebuia sa se încheie un contract cu celeritate intre DSP 
Braşov si Consiliul Local Fagaras, conform Ordinului nr.1079. Acest Ordin 1079 spune clar la 
art.2 ca, contractul se incheie intre DSP Braşov si Consiliul Judeţean Braşov sau Consiliul 
Local Fagaras, după caz, deci la noi, cu Consiliul Local Fagaras, in baza unor documente 
printre care aprobarea de către autoritatea administraţiei publice locale a acestui obiectiv si 
de cofinantarea autoritatiide 10%. Din moment ce trebuia incheiat cu celeritate contractul, de 
ce nu am fost convocaţi intr-o şedinţa de indata? Pentru ca nu cred ca exista vreun consilier 
local care sa voteze impotriva la asa ceva, iar in acea şedinţa de indata ar fi suficient sa avem 
un singur proiect de hotarare prin care sa venim cu o rectificare de buget, cu cofinantare cu 
cei 10%, sa desemnam primarul pentru a incheia acest contract. Eu, de exemplu, as fi venit la 
o şedinţa de indata convocata chiar si cu o jumătate de ora înainte pentru asa ceva.”

Domnul Ludu Dan-director economic:"Contractul s-a incheiat.”

Doamna Paicu:”Dar pe ce baza? Este vorba de Ordinul nr.1079.”

Domnul primar:”Este un program al Ministerului Sanatatii prin care ei finanteaza 
diferite dotări ale spitalelor din Romania. înainte sa venim in consiliul local cu o hotarare de 
cobnsiliul local de cofinantare, se fac anumite proceduri. Consiliul local nu are personalitate 
juridical, ci Municipiul Fagaras, iar Municipiul Fagaras are ca si reprezentant legal, primarul 
Municipiului Fagaras. Noi am făcut acea procedura pentru a accesa acel program, suntem la 
final in care ei spun ca le-am prezentat toate documentele si dam hotarare de consiliul local 
sa punem acea cofinantare. Aceasta este procedura legala pentru acel program Nu trebuia ca 
dvs.sa desemnaţi un reprezentant care sa semneze contractul.”

Doamna Paicu:"Ordinul nr.1079 va contrazice. Vi l-am citit.”

Domnul Cupu:”Eu achiesez la ceea ce spune colega Paicu pentru ca as fi venit 
oricând intr-o şedinţa de indata pentru o rectificare la spital si as fi votat, dar noi vorbim aici 
nu de acea rectificare, ci de modul in care a fost incheiat acel contract, de legalitatea acelui 
contract. Acel Ordin 1079 spune foarte clar la art.2:”Contractul pentru alocarea prin transfer 
din bugetul Ministerului Sanatatii către autoritatile administraţiei publice locale al sumelor 
destinate cheltuielilor de natura investiţiilor la spitalele din subordinea acestora, se incheie 
intre DSP braşov si Consiliul Local Fagaras/Consiliul Judeţean Braşov, după caz”. Astfel, cred 
ca era cel puţin imperios necesar ca noi sa fim informaţi de existenta acestui contract inainte
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de semnarea lui si probabil, de a emite si o astfel de hotarare de consiliul local pentru care sa 
fie semnat un astfel de contract.Sunt pentru rectificare, darn u la modul acesta golănesc.”

Doamna Paicu:”In anexa nr.4 menţionata in proiectul de hotarare, avem 
achiziţionarea unui escavator in valoare de 200 mii lei, laptop-210 mii lei si un V-12.000 lei 
Ce inseamna acel V?”

Domnul primar:”Este vorba de nişte dotări la termie.”

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare cu 
amendamentul dl.primar din plen, acea completare, si se respinge cu 6 voturi pentru si 8 
abţineri din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare fara acea 
completare, si se respinge cu 6 voturi pentru si 8 abţineri din 14 consilieri locali prezenţi si 16 
in funcţie.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 5 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind înfiinţarea Serviciului Public pentru Administrarea şi Exploatarea Pieţei 
Agroalimentare, a Bazarelor, Târgurilor şi Oboarelor, a Grupurilor Sanitare Publice în 
Municipiul Făgăraş, aprobarea Studiului de oportunitate, aprobarea Caietului de sarcini şi a 
Regulamentului Serviciului Public pentru Administrarea Pieţelor Agroalimentare, a 
Bazarelor, Târgurilor şi Oboarelor, a Grupurilor Sanitare Publice în Municipiul Făgăraş 
precum şi a formei de gestiune.”

Doamna Polm olea:”Acest serviciu sa fie propus spre infiintare in momentul in care 
veniţi cu proiect de hotarare in aceeaşi şedinţa a consiliului local in care se supune la vot si 
darea in folosinţa, delegarea, ca sa nu existe discuţii ca sa nu impiedicam funcţionarea pieţei, 
intrucat n-a fost votata suplimentarea ordinii de zi astazi.”

Domnul primar: ”Sa inteleg ca nu vreţi sa intram intr-o legalitate. Legea ne obliga 
sa infiintam acest serviciu, v-am supus atenţiei acest lucru si Piaţa nu mai poate funcţiona de 
la data de 1 septembrie 2021 pentru ca atunci când Pieţei i s-a expiratcontractul in data de 31 
august 2021, ca sa semnez un nou contract am nevoie de aceste proiecte de hotarare. Deci, de 
mâine, daca dvs.nu sunteti de acord si blocaţi orice activitate a comunităţii, nu mai outem 
semna de mâine fara aceste proiecte de hotarari. Vad ca incercati sa găsiţi tot felul de 
tertipuri de a nu vota anumite proiecte legale, spuneţi mereu ca nu aveţi timp, dar 
dvs.intentionat blocaţi aceste funcţionari si trebuie sa va asumaţi acest lucru si rog sa se 
consemneze votul impotriva si abţineri la acest proiect de hotarare.”

Doamna Polmolea:”La inceput ati menţionat ca daca votam acest serviciu si nu 
luam in considerare proiectul de hotarare suplimentat, cel cu delegare piaţa, atunci piaţa nu 
mai funcţionează. Venim in sprijinul dvs. si propunem ca acest serviciu sa intre in vigoare cu 
tot ce reprezintă el la momentul pe care vi l-am spus mai inainte. Este singurul amendament 
pe care-1 propun tocmai pentru a nu intra in ilegalitate.”

Domnul primar: ”Gasiti acum motivul pentru care n-ati votat ordinea de zi 
suplimentara, dna Polmolea, acelui proiect de hotarare de care vorbiţi acum.”

Domnul Cupu:”Este a doua oara când suntem ameninţaţi ca se intampla anumite 
lucruri, dar uitam ca tot fara avizul si hotararea consiliului local la spital am votat. Astazi, 
aici, fara votul consiliului local nu se poate.”
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Domnul Butunoiu:”Eu zic sa votam proiectul de hotarare cu prelungirea acestui 
contract pana la data de 1 octombrie 2021, iar luna viitoare vom intra in legalitate cu ce s-a 
propus.”

Domnul Popa 0 :”La inceputul şedinţei am propus sa luam o pauza, sa intram in 
comisiile consiliului local tocmai pe acest subiect de la Piaţa. Majoritatea colegilor au fost 
impotriva. A picat ordinea de zi suplimentara. Acum ne trezim pentru 5 minute pe care le 
pierdeam in comisii inaintea acestei şedinţe si incepem sa căutăm soluţii cum sa remediem ca 
sa nu se inchida piaţa. Cred ca ne jucam aiurea.”

Domnul Butunoiu:”Sa se supună la vot amendamentul meu.”

Doamna secretar general:”Sunt doua probleme distincte. La acest moment aveţi 
infiintarea Serv Piaţa pe care dvs.sa inteleg ca doriţi ca amendament completarea acestui 
proiect de hotarare de a intra in vigoare incepand cu data de 1 octombrie 2021, iar din celalalt 
punct de vedere al contractului de inchiriere sa ne spună dl.Tiberiu Dragoiu-director SC Pieţe 
Târguri si Oboare in ce stadiu este contractul de inchiriere pentru a putea fi prelungit. Noi 
putem prelungi un contract de inchiriere valabil. Eu altfel, fac obiectiul. La acest moment, 
doriţi acest proiect de hotarare cu data de 1 octombrie 2021 sa aiba aplicabilitate?”

Se răspunde afirmativ de către consilierii locali.

Doamna secretar general:”Dl.Butunoiu, sunteti jurist, putem prelungi prin 
hotarare de consiliul local un contract valabil? Dl.Tiberiu Dragoiu-director SC Pieţe Târguri si 
Oboare ne răspunde daca are valabil contractul de inchiriere.”

Domnul Tiberiu Dragoiu-director SC Pieţe Târguri si Oboare Fagaras:”In
momentul de fata, piaţa funcţionează pe un contract de locatiune care este valabil.”

Doamna secretar general:” Daca doriţi ca in acest moment acest proiect de 
hotarare sa se aplice cu data de 1 octombrie 2021, atunci se pune problema daca acele 
contracte de inchiriere pot fi prelungite si daca sunt valabile. Sunt patru contracte de 
inchiriere si dl.director de la piaţa ar trebui sa ne spună.”

Domnul Tiberiu Dragoiu-director SC Pieţe Târguri si Oboare Fagaras:”Trei 
dintre ele sunt din anul 2015 si 2018, sunt valabile pentru construcţiile si tot ce am făcut nou 
in acest moment. Au funcţionat in continuare pe baza unei hotatari.”

Doamna secretar general: ”Sunt doua contracte din anul 2018 si 2015 care sunt 
inca valabile, adica, cel pentru spatiile comerciale si pentru spatiile de chioşcuri sunt valabile. 
Celelalte doua contracte nu mai sunt valabile, ca urmare, nu putem sa facem o prelungire. 
Daca va referiţi la Legea nr.55, art.4: „actele eliberate de către autoritatea administtratiei 
publice locale, se prelungesc de drept”. Putem face si altfel: cele care sunt valabile, asa cum 
ati propus, le prelungim pe o perioada de o luna de zile, iar celelalte bunuri cu contracte 
expirate, vor fi administrate in aceleaşi condiţii, asa cum ati propus, pentru o perioada de o 
luna, dar nu le prelungim.”

Domnul Butunoiu:”In regula.”
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Domnul preşedinte:Cine este pentru amendamentul dl.Butunoiu si al dnei secretar 
general si se aproba cu io voturi pentru: dl.Stirbu Cosmin, dl.Butunoiu Nicolaie, dna 
Polmolea Corina, dl.Ludu Cristian, dna Crăciun Monica, dna Paicu Cristina, dl.Cupu Lucian, 
dna Aldea Iuliana, dl.Biza Radu si dl.Klein Johannes si 4 abţineri din 14 consilieri locali 
prezenţi si 16 in funcţie.

Domnul presedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare cu 
amendamentele făcute si se aproba cu 10 voturi pentru: dl.Stirbu Cosmin, dl.Butunoiu 
Nicolaie, dna Polmolea Corina, dl.Ludu Cristian, dna Crăciun Monica, dna Paicu Cristina, 
dl.Cupu Lucian, dna Aldea Iuliana, dl.Biza Radu si dl.Klein Johannes si 4 abţineri din 14 
consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, adoptandu-se Hotararea nr.204/31.08.2021.

Domnul preşedinte:”Prezinta punctul 6 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind delegarea prin concesiune a gestiunii serviciului public de salubrizare pentru 
activităţile de măturat, spălat, stropire, curăţat/răzuit rigole şi întreţinere a căilor publice, 
curăţarea şi transportul zăpezii de pe căile publice şi menţinerea în fiincţiune a acestora pe 
timp de polei sau de îngheţ în Municipiul Făgăraş către S.C. SALCO SERV S.A.Făgăraş prin 
atribuire directă.”

Doamna Polmolea: ”Pe comisiile consiliului local am avut un punct si aici avem 4 
puncte.”

Doamna Ioana Hartoaga-sef Serviciul de Utilitati publice:”Este acelaşi 
proiect de hotarare pe patru parti impartit. Fiind voluminos, colegii nu-1 pot suprima sa 
incapa intr-un singur draft. Singurul amendament a fost si cel precizat in comisii, pentru 
adaugarea unei noi sancţiuni.”

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare cu 
amendamentele făcute in comisiile consiliului local si se aproba cu 11 voturi pentru: si 3 
abţineri: dl.Cupu Lucian, dna Aldea Iuliana si dna Paicu Cristina din 14 consilieri locali 
prezenţi si 16 in funcţie, adoptandu-se Hotararea nr.205/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 7 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind modificarea şi completarea anexei nr.i la HCL.nr.114/26.04.2021 privind 
CALENDARUL MANIFESTĂRILOR CULTURAL-EDUCATIVE, SPORTIVE ŞI ARTISTICE 
de interes municipal, care se vor desfăşura pe parcursul anului 2021 în Municipiul Făgăraş şi 
evidenţierea fondurilor necesare în bugetul local al anului 2021. ( nr.înreg.47.625/11.08.2021

Doamna Crăciun:”Cum pentru anumite proiecte sunt bani, iar pentru altele, nu 
sunt? Gen proiectul de hotarare initiat de dl.Ludu Cristian.”

Domnul Ludu C:”Noi, cei din PSD o sa votam pentru acest proiect de hotarare, dar 
ii mulţumesc dnei Crăciun ca a pus aceasta intrebare. Pacat ca dl.primar nu se afla in sala in 
momentul de fata pentru a ne răspunde.”

Doamna secretar general: ”Este vorba de un simpozion, conferinţa naţionala. 
Doar din acest punct de vedere o sa va dau nişte explicaţii, din punct de vedere bugetar, nu, 
pentru ca nu-mi intra in atribuţii. S-a pus problema organizării de către Municipiul Fagaras a 
acestei conferinţe naţionale, unde au fost lansate 106 invitaţii către toate municipiile si de 
către toti secretarii generali ai municipiilor din Romania. Pe lângă aceşti secretari generali, 
mai participa la aceasta conferinţa naţionala, anumiţi secretari generali de consilii judeţene. 
Problema s-a pus la nivelul anul 2019 sa organizam un asemenea eveniment. Datorita 
pandemiei in anul 2020 nu s-a putut realiza si totodată, n-am făcut niciun demers la
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începutul anului acesta, când a fost adoptata hotararea consiliului local cu privire 
Calendarului manifestărilor cultural artistice, ca acest evenimet sa fie cuprins la acel 
moment, întrucât nu se ştia de evoluţia pandemica. Si acum este riscant pentru ca la nivel de 
tara s-a stabilit inceputul lunii octombrie 2021 si nu vom ştii evoluţia pandemica. Sigur nu ar 
fi fost discuţiile acestea. Daca as fi venit cu asemenea solicitare la inceputul anului, nu cred ca 
ar fi fost asemenea discuţii. Am venit in modul cel mai onest in fata dvs.sa va spun ca la 
aceasta conferinţa naţionala participa si vor fi participanţi din toata tara, se vor dezbate 
modificările Codului administrativ si noul Cod de Urbanism. Se începe sesiunea 
parlamentara in luna septembrie a.c. si din cate am inteles acolo, asociaţia comunelor din 
Romania fiind si mai mulţi, vor avea o voce si vor sprijini modificările Codului administrativ, 
fiecare structura si fiecare asociaţie vor dezbate aceste propuneri. Va sigur ca resursele 
financiare vor fi gestionate in mod eficient si vom face si economie. A fost doar estimarea 
costurilor pentru ca asa se intampla, dar va mai spun un singur lucru: daca as fi venit si as fi 
făcut aceasta solicitare la inceputul acestui an, sigur discuţiile n-ar fi fost. Nu sunt banii 
pentru secretarul general al Municipiului Fagaras, asa cum probabil s-a inteles. Este un 
eveniment in care pe langa dezbaterile pur legislative care vor avea loc, ne promovam si ca 
municipiu.”

Doamna Polmolea:”In cadrul acestor dezbateri, putem participa si noi, consilierii 
locali, de exemplu?”

Doamna secretar general:”Daca doriţi, sigur ca da, Va fi in ziua de 6 octombrie 
2021, ziua celor mai importante dezbateri. O sa va aduc la cunoştinţa programul intalnirilor 
in acest sens. Si eu am participat la astfel de intruniri, in diferite municipii din Romania.”

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.206/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 8 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind modificarea şi completarea anexei nr.i la HCL.nr.114/26.04.2021 privind 
CALENDARUL MANIFESTĂRILOR CULTURAL-EDUCATIVE, SPORTIVE ŞI ARTISTICE 
de interes municipal, care se vor desfăşura pe parcursul anului 2021 în Municipiul Făgăraş şi 
evidenţierea fondurilor necesare în bugetul local al anului 2021. (
nr.înreg.48.886/23.08.2021).”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.207/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 9 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind modificarea şi completarea Anexei nr.i la HCL.nr.37/2020 privind modificarea şi 
completarea HCL nr. 106/2019 privind implementarea procesului de bugetare participativă la 
nivelul Municipiului Făgăraş pentru anul 2020.”

Doamna secretar general:”Nefiind un proiect de hotarare semnat de mine, astazi 
l-am vizualizat, ştiu ca a fost in comisiile consiliului local si ati aprobat prelungirea cu 6 luni 
de zile a acestui proces de bugetare participativa, dar formularea este improprie, in sensul ca 
nu puteti sa prelungiţi 18 luni anexa pentru ca aceasta ar presupune 18 luni de acum încolo.
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La cele 12 luni care au fost de implementare, prelungirea va fi doar cu 6 luni de zile, adica de 
la acest moment, inca 6 luni. Va solicit acest amendament.”

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare cu 
amendamentul dnei secretar general si se aproba cu 13 voturi pentru si o abţinere: dl.Klein 
Johannes din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, adoptandu-se Hotararea 
nr.208/31.08.2021.

Domnul preşedinte:”Prezinta punctul 10 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind înfiinţarea în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare Integrată a Făgăraşului, a Centrului de 
zi pentru copii pentru deprinderi de viaţă independentă.”

Doamna Paicu:”Aici sunt foarte multe neconcordante. Cate posturi are acest 
centru?”

Domnul Cupu:”Sa chemam in sala preşedinta acestui centru sa ne spună.”

Doamna Paicu:”In referatul de aprobare se spune ca se tine seama de nevoia de 
aplicare a unor metode speciale de educaţia copiilor, dar care nu au certificate de handicap. 
In nota de fundamentare, de ce este menţionata si Legea nr.448/2006 a persoanelor cu 
handicat? Apoi, la art.6 din regulament-cadru, cine sunt beneficiarii? Sunt foarte multe 
neconcordante legat de statul de funcţii. Propun sa se retraga acest proiect de hotarare pana 
la următoarea şedinţa pentru a se inlatura aceste neconcordante.”

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
respinge cu 6 voturi pentru si 8 abţineri din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie.

Domnul preşedinte:”Prezinta punctul 11 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. 13 Decembrie, bl. 21, ap. 12, în baza Legii 
nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 61/1990.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.209/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 12 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. 13 Decembrie, bl. 22, ap. 6, în baza Legii nr. 
85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 61/1990.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.210/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 13 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. T. Vladimirescu, bl. 13, sc. C, ap. 19, în baza 
Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 61/1990.
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Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.211/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 14 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. Inocenţiu Micu Klein, nr. 34, ap. 2, în baza 
Legii nr. 85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 61/1990.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.212/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 15 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. Gării, bl.iA, ap.3, în baza Legii nr. 85/1992 
republicată şi a Decretului-Lege nr. 61/1990.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.213/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 16 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind vânzarea locuinţei situate în Făgăraş, str. Mecanicilor, bl.11, ap. 13, în baza Legii nr. 
85/1992 republicată şi a Decretului-Lege nr. 61/1990.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.214/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 17 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea vânzării prin negociere directă a imobilelor terenuri - intravilan, 
proprietatea Municipiului Făgăraş - domeniu privat, situate în Făgăraş, str. Negoiu, nr. 147, 
edificate cu 2 construcţii proprietatea S.C. ABIVAL SOLUTIONS S.R.L., înscrise în CF nr. 
106905 Făgăraş în suprafaţă de 339 mp şi CF nr. 106904 Făgăraş în suprafaţă de 14 mp, în 
vederea rezolvării situaţiei juridice, imobile ce reprezintă terenuri situate sub construcţiile 
amintite (construcţii industriale şi anexe) - proprietate privată persoană juridică.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.
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Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
respinge cu io voturi pentru si 4 abţineri: dl. Cupu Lucian, dna Aldea Iuliana, dna Crăciun 
Monica si dna Paicu Cristina din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 18 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea vânzării prin negociere directă a imobilului teren - intravilan, proprietatea 
Municipiului Făgăraş - domeniu privat, situate în Făgăraş, str. Negoiu, nr. 149, edificat cu 1 
construcţie proprietatea S.C. ROLI COM S.R.L., înscris în CF nr. 106798 Făgăraş în suprafaţă 
de 636 mp, în vederea rezolvării situaţiei juridice, imobile ce reprezintă terenuri situate sub 
construcţiile amintite (construcţii industriale şi edilitare) - proprietate privată persoană 
juridică.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
respinge cu 10 voturi pentru si 4 abţineri: dl. Cupu Lucian, dna Aldea Iuliana, dna Crăciun 
Monica si dna Paicu Cristina din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 19 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind insusirea Raportului de evaluare nr. 104/2021 pentru imobilul apartament două 
camere şi dependinţe, situat în Făgăraş, str. T. Vladimirescu, bl. 8, sc. B, ap. 3, înscris în CF 
101699-C1-U30 Făgăraş, proprietatea Statului Român, aprobat la vânzare.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.215/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 20 de pe ordinea de zi:” Proiect de 
hotărâre privind insusirea Raportului de evaluare nr. 105/2021 pentru imobilul apartament 
două camere şi dependinţe, situat în Făgăraş, str. Negoiu, bl. 3A, sc. B, ap.i, înscris în CF 
101095-C1-U19 Făgăraş, proprietatea Statului Român, aprobat la vânzare.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.216/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 21 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind insusirea Raportului de evaluare nr. 106/2021 pentru imobilul apartament două 
camere şi dependinţe, situat în Făgăraş, str. Plopului, bl. 6A, sc. A, ap. 14, înscris în CF 
101594-C1-U17 Făgăraş, proprietatea Statului Român, aprobat la vânzare.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.
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Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.217/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 22 de pe ordinea de zi:" Proiect de 
hotărâre privind insusirea Raportului de evaluare nr. 107/2021 pentru imobilul 
apartament o cameră şi dependinţe, situat în Făgăraş, str. 13 Decembrie, bl. 12G, ap. 77, 
înscris în CF101335-C1-U64 Făgăraş, proprietatea Statului Român, aprobat la vânzare.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.218/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 23 de pe ordinea de zi:" Proiect de 
hotărâre privind radierea dreptului de folosinţă gratuită asupra terenului în suprafaţă de 
3.870 mp - CF nr. 105158 Făgăraş, înscris în favoarea Direcţiei Judeţene Braşov pentru 
Protecţia Drepturilor Copilului şi rectificarea prin radiere a înscrisurilor de carte funciară de 
la Ci din CF nr. 105158 Făgăraş privitoare la folosinţa gratuită.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba cu 13 voturi pentru si o abţinere: dl.Cupu Lucian din 14 consilieri locali prezenţi si 16 
in funcţie, adoptandu-se Hotararea nr.219/31.08.2021.

Domnul presedinte:”Prezinta punctul 24 de pe ordinea de zi:” Proiect de 
hotărâre privind atestarea apartenenţei la domeniul privat al Municipiului Făgăraş a 
imobilului teren - intravilan, situat în Făgăraş, str. Negoiu, nr. 2, înscris în CF nr. 100921 
Făgăraş, nr. top 1249/2,1250/1/2,1251/1/2, în suprafaţă de 224 mp, edificat cu construcţie 
"spaţiu comercial” cu SC=224 mp -  proprietate privată persoană juridică.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.220/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 25 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind aprobarea documentaţiei de primă înscriere în Cartea Funciară a drumului de 
exploatare cu nr. De 694/4, aparţinând domeniului privat şi atestarea apartenenţei la 
domeniul public al Municipiului Făgăraş.”

Doamna Paicu:”La comisiile consiliului local am avut un proces-verbal sau 
hotararea acestei Comisii Locale de Aplicare a Legii Fondului Funciar Fagaras si ştiu ca am
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avut o discuţie legata de durata acestei comisii si de numărul de semnaturi. Erau doar trei 
semnaturi si acum vad ca au aparut 8 semnaturi.”

Doamna secretar general:”Au fost chemaţi sa semneze membrii comisiei 
respective. Este ataşat si un plan parcelar aici.”

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba cu 13 voturi pentru si o abţinere: dl.Cupu Lucian din 14 consilieri locali prezenţi si 16 
in funcţie, adoptandu-se Hotararea nr.221/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 26 de pe ordinea de zi:” Proiect de 
hotărâre privind aprobarea închirierii unui spaţiu cu destinaţie Cabinet medical medicină de 
familie, situat în Făgăraş, str.Negoiu, B1.6, Ap.i, identic cu cel înscris în CF.nr.i03i67-Ci-U23 
Făgăraş, cu nr.top.2856/1/1/27/1, cad.741.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul presedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare cu 
menţiunea ca termenul de inchiriere este de la data expirării contractului de concesiune 
respectiv august 2021 până la data de 06.07.2028, ţinând cont de Decizia nr.51 din 
13.04.2021a Colegiului medicilor Braşov privind acordarea avizului anual pentru prelungirea 
activităţii medicilor care au implionit vârsta legală de pensionare.si se aproba in unanimiate- 
14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, adoptandu-se Hotararea 
nr.222/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 27 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind exercitarea/neexercitarea dreptului de preemţiune pentru cumpărarea imobilului 
construcţie şi teren-monument istoric, situat în Făgăraş, str.Mihai Viteazu, nr.2.”

Domnul presedinte:”In cadrul comisiilor consiliului local s-a optat pentru 
neerxercitare.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare pentru 
varianta de neexercitare si se aproba cu 13 voturi pentru si o abţinere: dl.Cupu Lucian din 14 
consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, adoptandu-se Hotararea nr.223/31.08.2021.

Domnul preşedinte:”Prezinta punctul 28 de pe ordinea de zi:” Proiect de 
hotărâre privind prelungirea pe termen de 1 an a contractelor de închiriere pentru locuinţele 
construite din fondurile Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe, situate în Municipiul Făgăraş, 
str.Câmpului, blocurile A,B,C,D,E,F,G,H,I,J.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul presedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba cu 12 voturi pentru si 2 abţineri: dna Aldea Iuliana si dna Polmolea Corina din 14 
consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, adoptandu-se Hotararea nr.224/31.08.2021.
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Domnul preşedinte:”Prezinta punctul 29 de pe ordinea de zi:” Proiect de 
hotărâre privind prelungirea duratei contractelor de închiriere pentru locuinţele din fondul 
locativ al Municipiului Făgăraş.”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.225/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 30 de pe ordinea de zi:” Proiect de 
hotărâre privind promovarea elevilor care au obţinut rezultate deosebite la învăţătură în anul 
şcolar 2020-2021, prin afişarea numelor acestora, pe o perioadă de 14 zile la avizierul aflat în 
Piaţa Republicii, precum şi pe site-ul oficial al Primăriei Municipiului Făgăraş, proiect 
denumit „Natura ne aseamănă, educaţia ne deosebeşte”.

Domnul Cupu:” As fi aşteptat din partea dnei Centiu, iniatoarea acestui proiect de 
hotarare, sa fi venit si cu o propunere de bonificaţie financiara pentru aceşti elevi, care se 
considera ca sunt elevi merituoşi, nu doar de a fi afişaţi pe un panou, pe un perete. Crec ca 
dna Centiu a incercat sa-si spele nişte pacate in momentul in care a votat 16 lei preţul la 
gunoi si putea sa pună diferenţa aici.”

Domnul primar:”Ar trebui sa stiti ca noi la inceputul acestui an, am votat burse 
pentru aceşti elevi si nu se pot da bani. Este o dubla finanţare, dar ca sa ne aflam in treaba, 
propunem.”

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba in unanimiate-14 voturi pentru din 14 consilieri locali prezenţi si 16 in funcţie, 
adoptandu-se Hotararea nr.226/31.08.2021.

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 32 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotărâre 
privind alegerea unui consilier ca preşedinte de şedinţa ( SEPTEMBRIE 2021).”

Discuţii, intrebari? Nu sunt.

Domnul preşedinte:Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare si se 
aproba cu 13 voturi pentru si o abţinere: dl.Klein Johannes din 14 consilieri locali prezenţi si 
16 in funcţie, adoptandu-se Hotararea nr.227/31.08.2021.

Domnul preşedinte:”Prezinta punctul 33 de pe ordinea de zi:” Informare 
nr.47.492,47.493,47.494/10.08.2021 privind declararea vacantă a locurilor de consilier local 
aferent formaţiunii politice P.N.L., ca urmare a pierderii calităţii de membru a d-nei CENŢIU 
MAGDALENA FLORINA, d-lui CERGHIZAN MARIUS IOAN şi d-lui LASCU IULIAN, 
conform menţiunilor din Ordinul Prefectului Judeţului Braşov nr.729/09.08.2021, 
nr.730/09.08.2021 şi 731/09.08.2021.”

Domnul preşedinte:"Fiind vorba doar de o informare, s-a luat la cunoştinţa de 
aceasta.”

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 34 de pe ordinea de zi:” Informare din 
partea Camerei de Conturi Braşov, înregistrată la Primăria Făgăraş sub nr.48.413/18.08.2021
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privind Decizia nr.16/09.08.2021, cuprinzând măsurile pe care ordonatorul principal de 
credite trebuie să le ia pentru înlăturarea deficienţelor constatate de Camera de Conturi 
Braşov, în vederea urmăririi punerii în execuţie a acesteia. ( Municipiul Făgăraş).”

Domnul primar:”Am avut cateva discuţii la comisiile consiliului local si am văzut 
foarte multe discuţii de către persoane care fac parte din consiliul local, referitoare la aceasta 
Decizie nr.16/09.08.2021 si la acest Raport. V-am pus la dispoziţie toate informaţiile care 
stau la baza acestui raport, ba mai mult, v-am pus la dispoziţie toate informaţiile din ultimele 
doua rapoarte ale Curţii de Conturi Braşov unde eu si directorul economic am executat 
bugetul Municipiului Fagaras si sunt foarte multe informaţii false, foi care au fost postate pe 
reţeaua de socializare, luate din diferite rapoarte, fara sa inteleaga de fapt, contextul si as vrea 
sa lămurim aceste lucruri in dosarul pe care vi l-am pus la dispoziţie fiecărui consilier local in 
parte si toate informaţiile puse acolo, dar as vrea sa va xpun si verbal ceea ce s-a constatat in 
ultimul raport si in ultimele rapoarte de altfel.

Toate acele abateri care au fost constatate foarte puţine asa cum si-au exprimat si 
inspectorii Curţii de Conturi Braşov, când au plecat de la noi, au fost remediate in timpul 
controlului si am sa va dau un exemplu. Acele sume plătite pentru materiale, ştim ca se 
scumpesc materialele, iar când a venit Curtea de Conturi Braşov, constructorul avea obligaţia 
sa le aiba acolo unde ne-a spus noua, in curtea lui. De exemplu, societatea CONSAL trebuia 
sa aiba pavelele si bordurile in curtea CONSAL la Fagaras. Ei au spus ca au o parte din 
materiale si la Braşov, avand si acolo o firma si o parte din materiale in alta parte. Curtea de 
Conturi Braşov a spus:”NU, aduceţi toate materialele la fata locului, constatam ca sunt toate 
materialele si atunci am decis sa schimbam locaţia si le-am adus in curtea ADP. Asa s-a 
intamplat si cu cealalta societate din Tg.Mures care a făcut canalizarea pluviala, la fel cu acele 
cămine si pe perioada când ei au avut plăţile făcute pana când am constatat comisia si cu 
Curtea de Conturi Braşov ca acele materiale sunt aduse la fata locului, au plătit si penalitati, 
s-a remediat situaţia. Cu acea prestare de serviciu a Asociaţiei ADIF, este un compartiment 
asa cum l-am si preluat, aceasta asociaţie fiind infiintata cu mult inaintea anului 2016, cu 
acele persoane sau cu u număr de persoane angajate sa aiba grija de spatiile verzi ( vorbim 
aici de rondul de flori, parculet etc), pe care ADP-ul le are in grija si nu societatea de 
salubritate. Acolo ei funcţionau după anumite normative, iar Curtea de Conturi Braşov a 
spus ca acele normative nu mai sunt in vigoare i ne roaga sa venim cu tarife pe mp. pe altceva 
si atunci s-au făcut reglările de rigoare, s-au dat banii de la asociaţie la primărie, pe urma am 
plătit pe tarife asa cum s-a solicitat si aceasta abatere a fost remediata. Am mai văzut nişte 
abateri de 31 mii lei. Abaterea inseamna ca Curtea de Conturi Braşov a constatat ca o suma 
trebuia sa fie incasata sau distribuita altfel in buget. Si va dam un exemplu din ce este 
constituita acea abatere. De exemplu, 5% din bugetul local trebuie pus la dispoziţia 
primarului, ceea ce inseamna 13 mii lei. N-am făcut aceste lucruri pentru ca noi avem nevoie 
de bani si acei bani se blocau la dispoziţia primarului sau preşedintele Consiliului Judeţean 
Braşov, sub diferite forme ale ordonatorului principal de credite. Aceasta inseamna o abatere, 
nu un prejudiciu. Sunt doua lucruri diferite. Curtea de Conturi Braşov a constatat un 
prejudiciu de 31 mii lei dintr-o execuţie a tuturor plaţilor -  161 mil.lei. De fapt, tot pe un 
contract de concesiune incheiat in anul 2001, a plătit persoana respectiva pana in anul 2007 
sau 2015 de am si infiintat organigrama in compartiment, serviciul de taxe, sa urmareasca 
toate aceste lucruri si culmea, in data de 31 mai 2016, inainte de alegeri locale, acel teren a 
fost dat conform Legii nr.10 si Curtea de Conturi Braşov a constatat ca acolo este un 
prejudiciu de 31 mii lei. N-am putut-o remedia in timpul controlului pentru ca nu ştim ce s-a 
intamplat si atunci am constituit o comisie si vom cere remedierea. Acesta este singurul 
prejudiciu.

In decizia din anul 2018 la fel, am avut un prejudiciu de 51 mii lei, vreo 20 mii lei a 
trebuit sa plătim pentru firma „Monitorul de Fagaras” pentru ca Curtea de Conturi Braşov a 
considerat ca nu trebuia sa-i plătim si atunci am intrerupt plăţile si s-au intamplat anumite 
lucruri in concordanta cu ce scrie „Monitorul de Fagaras”.

In anul 2021 din total plaţi de 161 mii lei, un procent de 0,02% a fost constatat 
prejudiciul si am si explicat care este de fapt prejudiciul. In anul 2018 din suma de 75.983 mii 
lei, 51 mii lei, jumătate la „Monitorul de Fagaras”, 0,06% si acum ne ducem la decizia din
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anul 2016 inainte sa fiu eu primar. Dintr-o suma de plaţi de 56.472 mii lei, un prejudiciu de 
6,35%, iar intr-o decizie din anul 2014 la o execuţie de 50 mil.lei- un prejudiciu de 48 mld lei.

Când ai un prejudiciu mai mare de 2%, Curtea de Conturi Braşov face plângere penala 
la DNA pentru aceste prejudicii. Si aveţi una din plângerile penale in spatele dosarului, ca sa 
vedeţi un prejudiciu de 7 mld lei la CIVITAS si la HCM care era condusa la momentul 
respectiv de actualul consilier local Cupu Lucian, cel care ne explica cum se fac rectificările de 
buget. Deci, sunt nişte minciuni in online pentru a se acoperi alte ştiri. Vi se pare corect asa 
ceva? Mulţumesc!”

Domnul Cupu:”Eu ii atrag atentia dl.primar ca justiţia n-o face dansul aici. Eu vreau 
sa aduc la cunoştinţa ca in comisiile consiliului local am cerut sa ne fie pus la dispoziţie 
efectiv raportul de audit: in termen de 10 zile calendaristice de la data primirii deciziei, aveţi 
obligaţia dvs.de a prezenta in consiliul local o copie de pe raportul de audit financiar si o 
copie de pe prezenta decizie, lucru pe care astazi nu-1 avem. După prezentarea acesteia, ne 
veţi informa in scris cu privire la aceste decizii. Astazi nu avem acest raport la dispoziţia. Unii 
au făcut solicitare si il au.”

Se da citire acestui raport.

Domnul primari”Ce am spus eu inainte, dvs.ati citit mai departe.”

Domnul preşedinte:”Fiind vorba si aici doar de o informare, s-a luat la cunoştinţa 
de aceasta.”

Domnul preşedinte:”Prezinta punctul 35 de pe ordinea de zi:” Informare din 
partea Camerei de Conturi Braşov, înregistrată la Primăria Făgăraş sub nr.41.573/17.06.2021 
privind Decizia nr.9/10.06.2021, cuprinzând măsurile pe care ordonatorul terţiar de credite 
trebuie să le ia pentru înlăturarea deficienţelor constatate de Camera de Conturi Braşov, în 
vederea urmăririi punerii în execuţie a acesteia. ( Spitalul Municipal „ Dr.Aurel Tulbure” 
Făgăraş).”

Domnul Cupu:”In raportul Curţii de Conturi de la spitalul Fagaras scrie 
asa:”incalcarea principiului transparentei in domeniul achiziţiilor publice prin divizarea 
contractelor de achiziţie publica de reactive pentru o analiza pentru anul 2019 si prin 
nerespectarea obligaţiei de a publica anunţul de atribuire a Acordului-Cadru privind ca obiect 
al achiziţiei cu un nr de doua aparate de desinfectie”. Vorbim aici de celebrii robotei. 
Lucrurile sunt destul de grave si aici. Cei de la spital sunt intr-o situaţie penibila, ne cer bani 
de investiţii, darn u sunt in măsură sa-si recupereze banii care li se cuvin de la C.A,S.”

Domnul primar:”Dvs.cititi doar ce vreţi din decizie.”

Domnul Cupu:”Eu am citit din raport,nu din decizie.”

Domnul preşedinte:”Fiind vorba si aici doar de o informare, s-a luat la cunoştinţa 
de aceasta.”

Domnul preşedinte:"Prezintă punctul 36 de pe ordinea de zi:” Informare din 
partea Şcolii Postliceale Sanitare „Ecaterina Teodoroiu” Făgăraş, înregistrată la Primăria 
Făgăraş sub nr.46.146/29.07.2021.”

Domnul preşedinte:”Aici exista si un răspuns din partea Serviciului Venituri 
Bugetare Fagaras in acest sens si fiind vorba si aici doar de o informare, s-a luat la cunoştinţa 
de aceasta.”
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Domnul preşedinte:Mulţumeşte pentru participare si declara inchise lucrările 
şedinţei.

Drept pentru care, s-a incheiat prezentul proces-verbal, in 3 exemplare.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢA, 
KLEIN JOHANNES

Nr.crt. Funcţia şi atribuţia Numele şi 
prenumele

Data
Semnătura

1. întocmit, 
Consilier juridic, Petronela Jurcovan 10.09.2021
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